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Javno občinsko glasilo Kopitarjev glas je vpisano v razvid medijev pri 

Ministrstvu za kulturo Republike Slovenije pod zaporedno številko 

462./ Izdajatelj: Občina Vodice, Kopitarjev trg 1, Vodice/ Glasilo preje-

majo vsa gospodinjstva v občini brezplačno.

Izhaja mesečno v 1450 izvodih. / Odgovorna urednica: Mo-
nika Kubelj - Oblikovanje: Janez Hočevar - Fotografije: Rok 
Štupar in ostali - Tisk: Kubelj, d.o.o. - Datum natisa: decem-
ber 2010 - Naslov uredništva: Kopitarjev trg 1, 1217 Vodi-
ce - elektronski naslov: kopitar.vodice@siol.net ali monika.
kubelj@gmail.com. 
Javno občinsko glasilo Kopitarjev glas na medmrežju: 
www.vodice.si.

Sporočilo bralcem:
Odgovorna urednica si pridružuje pravico do objave ali neobjave, 
krajšanja, povze manja ali delnega objavljanja nena ročenih prispev-
kov v skladu s pro storskimi mož nos tmi. Izjema so odgovori in po-
prav ki objavljenih informacij, ki bi lahko priza deli posameznikovo 
pravico ali interes, kot to določa zakon.
Vsi prispevki morajo biti opremljeni s polnim imenom in naslovom 
odgovorne fizične osebe (tudi v primeru institucij, organizacij, strank, 
društev ipd.) ter po možnosti s telefonsko številko, na kateri je mogo-
če preveriti avtentičnost avtorja.
Vse prispevke sprejemamo do osmega v mesecu.

Monika Kubelj
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Čas je kot voda – naj si jo še tako trudiš zadržati v 
dlaneh, bo slej ko prej ušla mimo prstov. Enako je 
s prazničnim decembrom, v katerem tako hitimo, 
da pozabljamo, kaj je sploh smisel praznikov. Ko se 
oziram po današnji potrošniški družbi, imam včasih 
občutek, da mnogi čakajo, da bo praznično vzdušje 
prišlo od zunaj. Kot bi pozabili, da je od nas samih 
odvisno, ali bomo začutili tisto vznemirjenje in po-
tešenost hkrati, ki je značilno za zadnje dni v letu. 
Mi sami se moramo potruditi, da bo nam in našim 
najbližjim toplo pri srcu. Ozrite se okoli in delite pri-
jazne besede, stisnite sosedu roko, pa boste kmau 
naleteli na pozitiven odziv. Prvo leto bo tako hitro 
mimo. Leto, za katerega upamo, da bo prineslo več 
dobrega kot slabega. Da se nam bodo zopet odpira-
la vrata priložnosti in uresničevale skrite želje. In kot 
je prav, da si vsak december vzamemo trenutek zase 
in za ljudi okoli nas, ki nas imajo radi, bi bilo prav 
tudi, da bi si vzeli čas za iskanje skupnih interesov v 
svojem kraju. Sedli za veliko debatno mizo, položili 
odprte karte in argumentirano, pa čeprav z različni-
mi stališči, skušali iskati skupne točke. Sama sem to 
mesto urednice sprejela prav zato: ker že 25 let rada 
živim v teh krajih, od koder se vidi Triglav, Šmarna 
gora in Krvavec obenem. Kjer sem si ustvarila druži-
no in spletla tesne prijateljske vezi. In ker v razvoju 
občine vidim velik potencial na mnogih področjih, 
ki še ni bil izkoriščen. Še dobro se spominjam, kako 
zanosno sem strmela v prelepe gore, ko sem prvič 
počasi in sramežljivo prihajala v te kraje. In jih vzlju-
bila kot svoje rodne. Čeprav svojih 'posavskih kore-
nin' seveda nisem nikoli pozabila. Naj leto, ki prihaja, 
prinese – kako že pravi pesem- maxi ljubezni in mini 
bolezni, denarja pa ravno prav. Resnično si želim, da 
bralci Kopitarjevega glasa začutili, da so del obči-
ne in da so del te revije. Glasilo je namenjeno vam, 
vsem tu bivajočim. Ustvarjajmo ga skupaj.

Srečno!
Monika Kubelj
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Aco Šuštar na delovnem mestu
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Mesec dni v vlogi župana je za 
menoj. Dodobra sem se spo-
znal z zaposlenimi v naši upra-
vi in z njihovimi področji dela, 
hkrati sem tudi že opravil raz-
govore z vodstvom Komunale, 
šole in vrtca. Pred nami vsemi 
je kar nekaj odgovornih nalog, 
na katere se vsi temeljito pri-
pravljamo. Vsak na svojem po-
dročju že načrtujemo, kaj vse 
bo potrebno postoriti v novem 
letu. Moja dolžnost je, obvesti-
ti vas tudi o tem, da sem se od-
ločil opravljati funkcijo župana 
poklicno. 

Bistvena naloga uprave in mene 
je sestaviti zaključni račun ter 
pripraviti ustrezne dokumente, 
na osnovi katerih bomo ugoto-
vili dejansko finančno kondicijo 
naše občine. Letošnji proračun je 
na prihodkovni strani osiromašen 
skoraj za polovico načrtovanega, 
za slabe 3 milijone evrov, kar na 
odhodkovni strani pomeni izre-
dno krčenje večine projektov in 
programov, kateri so bili pred-
videni. Na osnovi tega bo imela 
občina velike finančne težave v 
naslednjem letu ali dveh.

Dokončati bo potrebno šolo, kjer 
trenutno usklajujemo projekte in 

se pripravljamo na javni razpis, 
vrtec kliče po takojšnji investici-
ji in razširitvi. Načrti, ki so že pri-
pravljeni za vrtec v Vodicah, niso 
primerni, saj se razširitev vrtca 
predvideva na šolskem igrišču in 
tako je potrebno izgraditi novo 
šolsko igrišče in parkirišča. Zato 
je bolj smiselno pričeti s pridobi-
vanjem oziroma nakupom doda-
tnih sosednjih zemljišč, s katerimi 
bi povečali območje šole in vrtca. 
S tem bomo omogočili kvaliteten, 
uravnotežen in dolgoročen razvoj 

obeh zavodov. Čistilno napravo v 
Vodicah je potrebno modernizira-
ti in ji povečati kapacitete. Z gra-
dnjo čistilne naprave na Skaručni 
je potrebno pričeti v naslednjem 
letu, da ostane gradbeno dovolje-
nje v veljavi, investirati bo potreb-
no tudi v vodovod, kjer bomo na 
glavni vod namestili filter vode, ki 
bo očistil pesek iz cevi. Obnoviti 
in sanirati bo potrebno še kakšno 
cesto. Vseh naštetih projektov žal 
zaradi finančne konstrukcije in re-
alizacije Proračuna 2010 in Prora-
čuna 2011 ne bo mogoče izvesti 

v naslednjem letu. Bomo pa skrb-
no načrtovali prioritete in del njih 
tudi uspešno zaključili. 

Leto 2010 se nam izteka, kot času 
primerno je prav, da sami pri sebi 
opravimo zaključni obračun. Ob-
račun, ki pa naj nikakor ne temelji 
na financah, ampak naj temelji na 
dogodkih, na odnosih, veselju in 
zdravju. Skratka temelji naj na za-
dovoljstvu vas in vaših najbližjih. 
Tak obračun nam bo vsem koristil, 
posebno v teh težkih gospodar-
skih časih, ko so podjetja neizpro-
sna in poskušajo rešiti, kar se rešiti 
sploh še da. Naš obračun je s tega 
vidika toliko bolj pomemben, saj 
nam pokaže, da smo znali in zmo-
gli narediti marsikaj, ne glede na 
trenutno situacijo. Pokaže nam, 
da je le to osnova in izhodišče za 
naše načrte v prihajajočem letu. 
Naj se vsem nam načrti izpolnijo 
v čim večji meri.

Spoštovani, naj vam za prihajajo-
če božične praznike zaželim pred-
vsem veliko veselja in notranjega 
miru. Ob dnevu samostojnosti in 
enotnosti vam izrekam iskrene 
čestitke. V novem letu 2011 pa 
vam želim polno zdravja, obilo 
sreče in dobrih prijateljev.

Aco Šuštar 

Leto 2010 se nam izteka, 
kot času primerno je prav, 
da sami pri sebi opravimo 

zaključni obračun.
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V starem vrtcu je sedaj knjižnica

 

Otroci v vrtcih preživijo čedalje 
več časa, v povprečju 9 ur dnev-
no. Predšolska vzgoja je specifič-
na, saj združuje varstvo, razvojne 
in učne priložnosti. Na področju 
predšolske vzgoje govorimo o 
zgodnjem učenju in poučevanju, 
saj v sodobnih konceptih pred-
šolske vzgoje ob upoštevanju 
novejših teoretskih in emperičnih 
spoznanj o razvoju otroka, razvoj-
ne psihologije v sociokulturnem 
kontekstu s strokovno utemelje-
nimi pristopi pristopamo k po-
učevanju, učenju predšolskega 
otroka (Marjanovič Umek 2002). 
Vzgoja in izobraževanje se začne 
v vrtcu, ki je ključno mesto, v kate-
rem postanejo otroci kompeten-
tni za pravila, norme, vrednote, ki 
so potrebne za delovanje znotraj 
institucionalnega življenja. Komi-
sija COM 2008 je ugotovila, da se 
v vzgoji in izobraževanju enakost 
in učinkovitost vzajemno krepita, 
posebej na področju predšolske 
vzgoje, ki je najdonosnejša za pri-
lagajanje otrok v družbo. Za učin-
kovitost in izenačevanje možnosti 
je potrebno vlagati čim prej, saj je 
predšolska vzgoja temelj za ka-
snejše izobraževanje, preprečeva-
nje osipa, za bolj izenačen uspeh, 
višjo raven znanja in spretnosti. Z 
vključenostjo v sistem predšolske 
vzgoje največ pridobijo otroci, ka-
terih starši imajo nižjo izobrazbo 
in ogroženi otroci. Enotne opre-
delitve, kaj je kakovostni vrtec ni, 
večina raziskovalcev, pa se strinja, 
da je potrebno zagotoviti ustrezne 
objektivne razmere in kakovosten 
vzgojni proces. Pot k odličnosti je 
dolga in celovita. Zahteva ustre-
zne družbene razmere, kurikular-
ne rešitve, motivirane strokovne 

delavce z ustreznim teoretičnim, 
strokovnim in praktičnim zna-
njem, ustrezne razmere v organi-
zaciji in dobre materialne pogoje. 
Za kakovost vzgojno izobraževal-
nega procesa si v vrtcu Škratek 
Svit Vodice stalno prizadevamo 
zaposleni, za objektivne razmere, 
kamor spadajo tudi prostorski po-
goji pa je in bo poskrbel naš usta-
novitelj – občina Vodice. In kot se 
življenje v družini običajno začne 
z otroci, se županovanje vodiškim 
županom začne tudi pri vrtcu. 
 
ANTON KOKALJ: županovanje 
1994 – 2002
Ob ustanovitvi občine Vodice leta 
1995, je ustanoviteljstvo vrtca 
prevzela občina Vodice, saj je s 1. 
julijem 1997 organizacijsko ta po-
stal del zavoda OŠ Vodice. Posto-
pek razdruževanja z vrtcem Šent-
vid je vodil gospod Anton Kokalj. 
V tem času sta v Vodicah delovala 
dva oddelka in varstvena druži-
na Pipan Zapoge. Zaradi velikih 
potreb je bil v marcu leta 1996 
odprt en oddelek vrtca v Utiku 
in en oddelek, prav tako v marcu 
leta 1997 na Skaručni. V šol. letu 
1997/98 je bilo v vrtcu Vodice, ki 
je od leta 1963 deloval v prosto-
rih stare šole, zgrajene leta 1898 ( 
danes knjižnjica ) v dveh oddelkih 
33 otrok, v Skaručni 20, v Utiku 18 
in 12 v varstveni družini Zapoge. 
V letu 1998 je občina Vodice po-
večala prostore v zasebni hiši v 
Zapogah, tako, da je bilo v dveh 
oddelkih 28 vključenih otrok in 
odprla drugi oddelek v Skaručni. 
V vrtcu Vodice je bilo v šolskem 
letu 2001/2002 skupaj 135 otrok. 
Ker so bili prostorski pogoji za 
vrtec, tako v Vodicah, kot tudi v 

Zapogah popolnoma neprimerni 
za potrebe vrtca, so nastajali novi 
načrti. Najprej za vrtec v prizidku 
za devetletno OŠ Vodice, ki pa ni 
bil realiziran. Nastali so načrti za 
novi centralni vrtec v Vodicah. 
 
BRANE PODBORŠEK: župano-
vanje 2002 – 2010
Prvo pobudo v mandatu po 
gradnji novega vrtca je na de-
cemberski prireditvi leta 2002 v 
Kulturnem domu Vodice, dobil 
gospod Brane Podboršek s strani 
vrtca, saj so bili pogoji za vrtec 
neprimerni v Vodicah in Zapogah. 
Potrebe po vključevanju pred-
šolskih otrok so bile velike, kjub 
uvedbi 9. letne osnovne šole. Že v 
letu 2003 je bil pri vrtcu Skaručna 
zgrajen prizidek, janurja 2004 pa 
skopana gradbena jama za novi 
centralni vrtec v Vodicah. Novi vr-
tec Škratek Svit Vodice je bil odprt 
v aprilu 2005, ko je bilo v novem 
vrtcu 6 oddelkov oz. 103 otroci. 
Vodice so dobile prvi namensko 
grajen objekt za potrebe predšol-
ske vzgoje. V tem letu je v Skaruč-
ni deloval en oddelek, prav tako 
v Utiku, skupaj je bilo konec leta 
2005 vključenih 144 otrok. Konec 
šolskega leta 2006 je imel vrtec že 
9 oddelkov (dva oddelka v Skaruč-
ni), v šolskem letu 2006/2007 pa 
deset, saj je bil v centralnem vrt-

Vse se začne v vrtcu
Otroci v vrtcu prvič vstopijo v širše družbeno okolje, v vzgojno – izobraževalni sistem. V slovenske 
vrtce je bilo v šolskem letu 2009/2010 vključenih 74 odstotkov otrok ustrezne starosti, delež 5. le-
tnikov je kar 92 odstotkov, povečuje se tudi delež otrok prve starostne stopnje (od 1. do 3. leta). 
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5cu odprt novi, dodatni oddelek. V 
letu 2007/2008 je bil odprt osmi 
oddelek v nadstropju centralnega 
vrtca v večnamenskem prostoru. 
V februarju 2008 je bil je bil odprt 
dodatni oddelek v učilnici podru-
žnične šole in vrtca Utik. Septem-
bra 2009 je bil v Skaručni odprt 
tretji oddelek ( prej stanovanje ). V 
maju, leta 2008 je vrtec postal sa-
mostojni zavod, ki danes vključu-
je 240 otrok, v 13 oddelkih. Ker se 
je število otrok od odprtja novega 
vrtca l. 2005 do l. 2010 povečalo 
za 100, so se spremnili prostorski 
pogoji. Kuhinja vrtca je premajh-
na, prostorski pogoji ne zadošča-
jo v centralnem vrtcu v Vodicah in 
na enoti Skaručna. Neprimerni so 
prostori v Utiku, posebej za otro-
ke prve starostne stopnje. Zato je 
občina Vodice z županom v letu 
2009 pristopila k izdelavi načrtov 
za povečanje kapacitet vrtca in 
za zagotovitev ustreznih površin. 
Načrti za ureditev zunanje okoli-
ce s parkirišči, igiščem in prizidek 
vrtca so tako pripravljeni in so v 
fazi pridobivanja gradbenega do-
voljenja.

ACO FRANC ŠUŠTAR: župano-
vanje 2010
Pred vrati vrtca Škratek Svit Vodice 
je v letošnjem šolskem letu osta-
lo nekaj najmlajših, ki bi jih starši 
želeli vključiti v prvih mesecih leta 
2011. Prostora ni. Izdelani pa so 
načrti za zunanjo ureditev šole in 
vrtca in za prizidek k centralnemu 
vrtcu. Do 1. septembra 2013 mora 
ustanovitelj, občina Vodice skla-
dno s Pravilnikom o normativih 
in minimalni h tehničnih pogojih 
za prostor in opremo vrtca ( Ur. l. 
RS, št. 73/00, 75/05, 33/08, 126/08, 
47/10 ) zagotoviti minimalno 
igralno površino na posameznega 
otroka, praviloma 4 m in ne manj 
kot 3m. Z gradnjo prizidka k vrtcu 
Škratek Svit bi pridobili ustrezno 
veliko kuhinjo, dodatne igralnice 
in dodatne ustrezne prostore, da 
bi na ta način zagotovili zahteva-

no igralno površino za vse otroke, 
tako v centralnem vrtcu, kot tudi 
v obeh enotah vrtca: Skaručni in 
Utiku. Pot je začrtana. Odločitev 
pa je v rokah novega župana, go-
spoda Šuštarja in vseh izvoljenih. 
In tako se spet začenja z vrtcem. 
Oba dosedanja župana, tako go-
spod Kokalj in gospod Podbor-
šek, sta bila naklonjena doma-
čemu vrtcu. Vsak v svojem času, 
sta si prizadevala za izboljšanje 
materialnih pogojev. Sama sem 
sodelovala z obema in ob tem ve-
dno odločno zagovarjala potrebe 
in pravice najmlajših. Najmlajši si 
zaslužijo najboljše, odrasli pa mo-
ramo za to poskrbeti, vsak na svo-
jem delovnem mestu, po svojih 
najboljših močeh. Domači vrtec 
nosimo v srcu, nekateri bolj, drugi 

manj in tudi tukaj štejejo dejanja, 
ne le besede. Zaposleni v vrtcu 
Škratek Svit Vodice si bomo še 
naprej, po najboljših človeških in 
strokovnih močeh prizadevali za 
naše otroke, za naš vrtec Škratek 
Svit Vodice, saj se v vrtcu gradijo 
temelji, tudi za tiste drobne bese-
de, ki jih odrasli prepogosto težko 
izrečemo. Hvala je beseda, ki jo v 
imenu otrok, staršev in zaposle-
nih izrekam vsem, ki podpirate 
naša prizadevanja, ki sodelujete z 
nami, z našim vrtcem Škratek Svit 
Vodice. Ob izteku mandata se za 
dobro sodelovanje zahvaljujemo 
dosedanjemu županu, gospodu 
Branetu Podboršku.

Tekst: Hedvika Rosulnik 
Foto: Rok Štupar, 

arhiv vrtca Škratek Svit Vodice

Voščilo

Projekt vrtca iz prejšnjega mandata
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VSI UPI IN ŽELJE, KI SE V SRCU RODIJO,
 NAJ V LETU 2011 ZAŽIVIJO!

TO VOŠČILO, NAŠE ISKRENO JE DARILO.
Otroci in kolektiv vrtca Škratek Svit Vodice

NAGRADNA IGRA vrtca ŠKRATEK SVIT VODICE:
Kaj si otroci in zaposleni želimo v letu 2011?
Odgovor lahko zapišete in oddate v naših vrtcih, ali pošljete po pošti: 
Vrtec Škratek Svit Vodice, Franca Seška c. 15, 1217 Vodice – nagradna 
igra. V petek, 7. januarja 2011, bomo izžrebali tri pravilne odgovore. 
Posebej bomo nagradili najbolj domiselen odgovor. Nagrajenici bodo 
prejeli darila vrtca Škratek Svit Vodice. Pravilni odgovor bomo objavili 
v naslednji številki.
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Občina vodice je na svoji sple-
tni strani občane in vse upo-
rabnike vode iz zbiralnika v 
naselju Dobruša, opozorila o 
oporečnosti omenjene vode.
 
Javno podjetje Komunala Vodi-
ce, na podlagi opravljene analize 
vode, namreč obvešča vse upo-
rabnike pitne vode iz dobruškega 
studenca, da je uporaba vode v 
prehrambene namene prepove-
dana. Prepoved uporabe vode za 

prehrambene namene velja do 
preklica. Rezultati analize vode 
so namreč pokazali, da voda tre-
nutno ni v skladu s področnimi 
standardi. Opozorilo uporabnike 
seveda skrbi, tudi zato, ker je bil 
dobruški studenec daleč naokoli 
znan kot dober vir pitne vode.
Dobruški studenec ali zbirnik 
vode na Dobruši izvira na višini 
337 metrov izpod pobočja Re-
penjskega hriba in ima kraške 
značilnosti. Prvi vodni zbirnik ob 

izviru so domačini postavili okrog 
leta 1920. Iz tega časa se je do 
danes ohranilo zgolj kamnito ko-
rito. Včasih so tu perice prale pe-
rilo, nad zajetjem so imeli prostor, 
kjer so hladili mleko. Po ljudskem 
izročilu naj bi voda imela zdravil-
ne učinke. Zaradi pomembnosti 
rezervnega vodnega vira in kraja 
srečevanja ljudi se je občina na 
pobudo vaščanov odločila, da 
okolico vodnjaka primerno uredi, 
zajetje in rezervoar vode pa stro-
kovno zgradi na novo. Njegova 
posebnost je, da ima voda stalno 
temperaturo okoli 10°C in da ne 
presahne niti v največji suši. Vodo 
iz zajetja tako vaščani kot mimoi-
doči pohodniki ali kolesarji stalno 
uporabljajo. Studenec pa je bil 
leta celo 2005 obnovljen. Zbirnik 
so obnovili s finančno pomočjo 
Heliosovega sklada za ohranjanje 
čistih slovenskih voda in sredstvi 
občine Vodice.

Monika Kubelj
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Rok Štupar je mlad fotograf, 
ki živi v Bukovici in bo odslej 
s svojimi izdelki lepšal glasilo 
Kopitarjev glas. Je prvi, ki bo 
zapolnil našo rubriko Radove-
dnež, kjer bomo na zanimiv na-
čin predstavili še bolj zanimive 
ljudi.

Kaj si po kitajskem horoskopu?
Tiger, ki se ne ujema z opicami.

Se spomniš svoje prve igrače?
Težko. Se pa spomnim zadnje. 

Kaj si po poklicu?
Največkrat grafični oblikovalec. Pa 
snemalec in montažer. Včasih tudi 
fotograf. Najraje pa kar vsega po 
malem.

Katera je tvoja največja želja?
V življenju delati tisto, kar poč-
nem najraje, ob ljudeh ki jih imam 
najraje. 

Kdo je tvoj idol?
Verjamem, da ima v življenju 
vsak svojo pot. Ne zgledujem se 

po točno določeni osebi, pač pa 
opazujem novosti iz področij, ki 
me zanimajo. Tam vedno najdem 
kaj pozitivnega. Nekaj, kar me 
navdihuje.

Kam bi odpotoval, če bi lahko?
Verjetno na kakšen »photo-road-
trip« po po stari celini.

Čigavo kuhinjo imaš najraje?
Mamino (lazanjo).

Kaj bi v Vodicah spremenil?
Kakorkoli se sliši ideja obrabljena, 
še vedno menim, da nam pri-
manjkuje urejen center Vodic. Tu 
bi potrebovali celostno rešitev 
umestitve različnih vsebin (trgo-
vina, zdravstvo, kultura, šport, za-
bava,...) na skupen prostor. S tem 
bi vzpostavili novo raven druž-
benega in družabnega življenja 
v občini, saj je jasno da center z 
obstoječo ureditvijo ne more po-
polnoma zaživeti.
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Miklavž v Vodicah
Tudi letos je naše otroke obiskal Sv. Miklavž, čeprav 
v nekoliko drugačni obliki. Prejšnjih nekaj let so bili 

občani navajeni na izjemne podvige, ki se jih je loteval 
ta sveti mož s svojim spremstvom angelčkov in par-
keljnov. Marsikateri fant se še dobro spomni, kako je 
moral bežati pred njmi, čeprav moramo priznati, da 
so bili precej prijazni. Letos se je odločil, tudi zaradi 

slabega vremena, najmlajše obiskati v vodiški dvorani. 
Veselje je bilo veliko, pa čeprav tudi Miklavž ve, da časi 
niso rožnati. Dogodek je organiziralo Kulturno društvo 
Matije Koželja Utik, glavno noto pa je dodal Rado Čuk.
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Ljubitelji kvalitetne fotografije! Vabljeni, da pošljete svoje pogled na svet skozi fotografski objektiv k 
nam na uredništvo Kopitarjevega glasa. Vsak mesec bomo objavili eno izbrano fotografijo, na koncu 
leta pa bomo najbolj izvirne, osebne, lepe in kvalitetne pokazali na fotografski razstavi. Tale prva je 
od Roka Štuparja, posneta pa je na Veliki planini.
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Bruselj, ta zanimiva evropska 
prestolnica, je v decembru 
živahno mestece, kamor se 
zgrinja truma turistov. Poleg 
evropskega parlamenta, so ob-
vezni sprehodi po okrašenem 
mestecu, polnem prazničnih 
stojnic. 

Za ljubitelje hrane - Plaisirs 
d’Hiver
Tukaj boste našli preko 200 stojnic, 
ki prodajajo slastne belgijske čo-
kolade, vaflje in celo dagnje. To je 
gotovo sejem, ki ga mora obiskati 
vsak ljubitelj dobre hrane. Otroci 
so navdušeni nad tradicionalnimi 
medenjaki, drsanjem in vožnji z 
velikim razglednim kolesom. Tudi 
sama sem ob nedavnem obisku 
tega evropskega sedeža uživala 
ob aromatičnem kuhanem vinu 
in okusnih vafljih s smetano Za 
ljubitelje piva in čokolade se naj-
de ogromno kotičkov, kjer lahko 
svojo žejo in lakoto potešijo z 
belgijskimi proizvodi! Vabijo vas 
na zimske radosti v času tradici-
onalnega bruseljskega veselega 
decembra, kjer se bodo na Veli-
kem trgu in Ribji tržnici predstavili 
evropski narodi s svojimi božično 
novoletnimi značilnostmi.

Bogata zgodovina
Evropska prestolnica oziroma se-
dež Evropske Unije Bruselj krasi 
bogata zgodovina. Vredni ogle-
da so Kraljeva palača, Atomium, 
Grand Plasa - eden najlepših 
evropskih trgov, mestna hiša ter 
znamenitost Bruslja Manneken 
Pis oziroma Fantek, ki lula. 
Atomium je nekoč veljal za čudež 
tehnike, zanimiva je tudi sodna 
palača in večerni sprehod med 
uličicami bruselskih baročnih hiš, 
ki so zbite skupaj kot bi za gra-
dnjo zmanjkalo prostora. Izjemno 
prijazni ljudje vam pokažejo, kje 
se kaj nahaja. Malo motijo smeti. 
Za razliko od Slovenije ali Vodic, 
tam ljudje nimajo tako velikih 
kontejnerjev, ampak smeti pušča-
jo v velikih vrečah kar na ulici. Tudi 
posod za ločevanje odpadkov ni-
sem opazila.
Gotovo pa je nekaj posebnega 
tudi ogled parlamenta, kamor 
pa ne morete vstopiti kar tako, 
ampak po dogovoru. Evropski 
poslanci živijo povsem svoje ži-
vljenje. Znotraj parlamenta se na-
hajata dve restavraciji, pošta, ban-
ka, fitnes center, trgovinice, frizer 
in drugo. Veliko je takih, ki gredo 
domov res samo spat. 

Tisti pa, ki imajo več časa, se od-
peljejo na celodnevni izlet po 
slikovitih krajih Belgije. Recimo 
avtobusna vožnja do enega naj-
lepših srednjeveških mest v Evro-
pi, mesteca Brugge, ki se ga drži 
ime “Severne Benetke”. Krasijo ga 
čudovito ohranjena arhitektura, 
romantični vodni kanali ter izje-
mni muzeji. Med drugim si boste 
ogledali tudi jezero ljubezni ter 
cerkev “Naše gospe” s kipom Mi-
chelangela. Po ogledu mesta, ki 
je še dandanes znano po tradici-
onalni čipki, lahko nadaljujejo pot 
do Genta, še enega izmed flam-
skih biserov, ki ga zaznamuje tisoč 
let stara stolnica Sv. Bava z mo-
gočnim zvonikom, grad ter vodni 
kanali. Samo namig, če boste kdaj 
potovali tja. Taksiji so nesramno 
dragi, zato se splača poiskati av-
tobus ali uporabiti podzemno že-
leznico.

Monika Kubelj
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Vida Valiča kot igralca in impro-
vizatorja občinstvo pozna že od 
njegovega 15. leta. S stand-up 
komedijo se ukvarja šele nekaj 
let. Izkušnje je najprej nabiral v 
Impro ligi. Naši občani, ki so se 
udeležili večera stand up kome-
dije v gostilnici Mak, ga gotovo 
ne bodo pozabili. Vid jih je na-
mreč nasmejal do solz. Obisk 
komedijanta smo izkoristili za 
kratek klepet.

Trenutno nastopa kot stand-up 
komik, ker ga tudi najbolj zani-
ma. Kljub temu, da je Stand-up 
komedija v Sloveniji še zelo sveža 
oblika zabave, ima Vid za sabo že 
več sto nastopov na različnih fe-
stivalih, večerih, porokah, poslov-
nih zabavah…Večkrat je nastopil 

na festivalu Lent, festivalu Trnfest, 
samostojnem festivalu Stand-up 
komedije Panč, kulturnem večeru 
Majskih iger in Kamfestu, vsakič 
kot ‘nosilec’ večera. Letos je postal 
najbolj prepoznaven v vlogi vodi-
telja resničnostnega šova Slovenija 
ima talent. Poseben vtis pa je pustil 
tudi na odrskih deskah v glasbeni 
komediji Do nazga.

Vid glede na to, da danes na-
stopaš v manjšem kraju in v 
manjšem prostoru ali pričakuješ 
drugačno občinstvo? Si se kaj 
posebej pripravil na nastop?
Ne, v bistvu ne pričakujem drugač-
nega občinstva. Vedno kadar grem 
nastopat, sem poln entuziazma in 
moj cilj je le - ljudi dobro nasme-
jati.

Kaj pa, če bi bil tvoj nastop na 
stadionu Stožice, bi se pripravil?
Vsak ambient ti da določene mo-
žnosti, ti začrta neke meje. Ja, je 
razlika, če pridem v nek klub, kjer 
so zbrani oboževalci stand up ko-
medije in se lahko malce bolj po-
šalim, kot pa ogromna publika v 
Stožicah, kjer bi bil vseno malo bolj 
previden.

Se ti je kdaj zgodilo, da si na odru 
ostal brez besed?
Verjetno sem kdaj, a se tega ne 
spomnim.

Prihajaš iz družine igralcev. To 
je verjetno vplivalo na izbiro 
tvojega poklica. Zakaj stand up 
komedija?
Dvakrat sem poskušal opraviti zah-
tevne izpite na AGRFT (Akademija 
za gledališče, radio, film in televi-
zijo) pa nisem bil sprejet, zato sem 
iskal druge načine izražanja, kako 
bi uspel. Tako sem se ob gledanju 
ameriških stand up komikov spra-
ševal, zakaj mi tega ne delamo v 
Sloveniji. Kmalu zatem sem s stand 
upom začel ukvarjati tudi sam. 

Imaš pri nastopih katero poseb-
no temo, ki jo rad obdeluješ?
Prav vse rad obdelujem, uživam, če 
dobim kakšno dobro idejo in če iz 
nje nastane dobra fora.

Kaj pa seks, je to tema, ki je ve-
dno zanimiva? Je to As s katerim 
spodbujaš apatičnost gledal-
cev?
Ponavadi seks fore pustim za ko-
nec, ne vem zakaj...

Imaš poklicno komedije čez gla-
vo, ali si tudi v zasebnem življe-
nju zabavljač?
Glede na to da sem stand up komik, 
pomeni, da imam smisel za humor 
in tega ne moreš kar vklopiti ali iz-
klopiti, to pač je. 

Torej si zabaven tudi v zasebnem 
življenju?
Ne vem koliko sem zabavam, am-
pak »zajebavam »pa se stalno.

Kako pa kaj politika? Se ti zdi si-
tuacija v parlamentu skrajno re-
sna ali smešna?
Meni osebno se zdi, da je oboje, v 
bistvu je resno smešna, ker je... gro-
zno.

Pa greš na volitve, voliš?
Pa grem, samo…nič ne pomaga. 
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Ne vem, koliko se zaba-
vam, ampak »zajebavam 

»pa se stalno.



Posebna izobraževanje Vida Valiča
1. The Joanne Baron D.W.Brown Studio: Meisnerjeva metoda (LosAn-
geles, ZDA)
2. Lorinne Vozoff: metoda Stanislavsky (Los Angeles, ZDA)
3. Janez Vajevec: Strassbergova metoda (dve leti, Ljubljana)
4. Denis Patafta: Strassbergova metoda-delavnica (Črna, Slovenia)
5. Marco Lully: delavnica Komedija umetnosti (Izola, Slovenia)
6. Mark Hardy: glasbena delavnica (Pula, Hrvaška)
7. Actors studio: Strassbergova metoda-delavnica (Grožnjan, Hrvaška)
8. Kian de Bonaldi: tečaj solo petja (Strunjan, Slovenija)
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Predstava » Do nazga« je bil ve-
lik uspeh. Si imel res pred na-
stopom tremo?
Trema, ki bi me hendikepirala to 
vsekakor ni bila, saj jaz vendar 
želim nastopat, igrat. Zagoto-
vo pa, ko se lotiš nekaj novega, 
malce drugačnega, pride do ne-
kega vznemirjenja, ki se razlikuje 
od treme. Ja, če pomislim, bilo je 
malo vznemirjenja.

Bi se slikal gol za kakšno revi-
jo?
Ne vem, zakaj bi se slikal oziroma 
ne vem, kdo bi me sploh rad videl 
golega.

Si zaljubljen?
Sem, v življenje.

Ti katera trenutno greje srce?
Ne.

Menda rad opazuješ ples de-
klet ob drogu..?
Kateri moški pa nerad opazuje 
dekleta ob drogu. Bil sem dvakrat 
v striptiz klubih, bilo je zanimivo, 
a to vsekakor ni moje redno zaha-
jališče.

Kot voditelj resničnostnega 
šova Slovenija ima talent sta 
bila s sovoditeljem Petrom Po-
lesom neizmerno zabavna. Se 
tudi drugače dobro razumeta?
Ja, super. Skupaj se kopava, kadar 
si opere lase ga božam po lasišču 
in žgečkam po podplatih …

Ha,ha. Slišali smo, da te nogo-
met niti malo ne zanima. Pa je 
kakšen šport, ki te navdušuje?
Mene športi zanimajo v tem smi-
slu, da ga igram, torej košarka, 
tenis…ampak, da bi ga gledal 

po televiziji pa ne. Se zgodi, da 
pogledam kakšno tekmo, a to 
ne pomeni, da bom komaj čakal, 
kdaj bo tekma na sporedu in po-
dobno. 

Si se v mladosti ukvarjal s kate-
rim od njih?
Ja, plesal sem latinsko ameriške in 
standardne plese šest let in pol, 
ter štiri leta treniral košarko.

Kje danes živiš, v urbanem ali 
ruralnem delu Slovenije?
Živim v Ljubljani.

Se ti zdi pomembno ohranjati 
pristen stik z naravo? V našo 
občino se preseljuje veliko lju-
di, predvsem zato, ker je okoli 
veliko gozdov, travnikov, srne 
skoraj prosto tekajo, pogled na 
gore pa jemlje dih?
Menim, da je vsak tak kraj, ki ima 
veliko narave dober prostor, pred-
vsem za družine z otroki. Urbano 
okolje je primerno morda le zato, 
ker imaš vse na dosegu roke, a pri 
tem lahko izginejo marsikatere 
pomembne vrednote, ki so v ru-
ralnem okolju veliko boljše. Ce-
nim vsakega, ki se odloči, da bo 
otroke vzgajal v ruralnem okolju, 
predvsem to, da bo otroka naučil, 
da se lahko igra zunaj in ne za ra-
čunalnikom.

Si prvič v Vodicah?
Ja, prvič.

Ker je noč in megla, si jih nisi 
mogel niti dobro ogledati. Te 
lahko še kdaj pričakujemo?
Seveda, če mi boste pokazali do-
bre sprehajalne in kolesarske poti
.

Tekst: Natalija Rus 
Foto: Rok Štupar

Cenim vsakega, ki se od-
loči, da bo otroke vzgajal 

v ruralnem okolju.
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Tale napis, ki ga držijo dekleta, med katerimi je tudi Eva, pove veliko. Maja je njihova trenerka.
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Izjemni 
plesni dosežki naših učenk 
Štiri dekleta, ki že nekaj let poleg šole in vseh ostalih obveznosti, vztrajno trenirajo v plesnem 
klubu Miki Domžale, so nedavno doživele izreden uspeh. Eva Smodiš iz Kosez, Tinkara Bolta, Kaja 
Špenko in Petra Kubelj iz Bukovice in Utika, so si na svetovnem plesnem nivoju priplesale zlato in 
srebrno.

Morda malokdo ve, koliko odre-
kanja, potrpežljivosti, vztrajno-
sti je potrebnega, da se po letih 
treniranja pokažejo resni uspehi. 
Včasih se tudi ne.  A uspehi in 
pokali pri tem niti niso bistvo, če-
prav so izjemna samopotrditev in 
spodbuda za naprej. Bistva vsake-
ga ukvarjanja s športom ali čim 
drugim je osebno zadovoljstvo.  
Naša zgodba o uspehih štirih 
mladih učenkah se navezuje na 
dva dogodka, ki sta v svetu plesa, 
ki mu pravimo show dance, zelo 
pomebna: svetovno prvenstvo in 
svetovni pokal.

Zlato iz Madžarske
In ravno v času krompirjevih po-
čitnic so show plesalci nabirali 
nove izkušnje v mestu Pecs na 
Madžarskem, ki je gostilo svetov-

no prvenstvo za pionirje in evrop-
sko prvenstvo za mladince ter 
člane. Mikijevi plesalci so zopet 
posegli po odličnih uvrstitvah. Od 
omenjenih deklet je bila še po-
sebej uspešna Eva, sicer učenka 
6. razreda OŠ Vodice, ki se lahko 
pohvali z naslovom svetovne pr-
vakinje. Pod vodstvom trenerke in 
koreografinje Maje Lavrinc poleg 
nje skupino sestavljajo še druga 
dekleta iz drugih občin. Gre za 
malo pionirsko formacijo v zvrsti, 
ki ji pravimo show dance. Naslov 
svetovnih prvakov so osvojila to-
rej dekleta s koreografijo Leni de-
tektivi. Velika pionirska formacija 
Jagodna marmelada  je na Ma-
džarskem osvojila odlično 5. me-
sto, mala skupina Mornarke pa je 
osvojila 17. mesto. 

Dve srebrni v Riesi
Nedavno pa so se dekleta iz nem-
škem mestu Riesa vrnile z dve 
srebrnima medaljama. Mimo-
grede, tam je potekalo Svetovno 
prvenstvo za mladince in člane 
ter Svetovni pokal za pionirje. 
Mikijevi plesalci so kar trikrat na-
stopili v finalu. Plesalke pionirske 
formacije Jagodna marmelada in 
pionirske male skupine Leni de-
tektivi so "ugriznile" v srebro. Vsa 
naša štiri dekleta so se domov 
vrnila s srebrom. Za primerjavo 
lahko omenim, da je v njihovi ka-
tegoriji tekmovalo več kot dvajset 
ekip iz različnih držav in vsaka je 
dala vse od sebe. Tam je bilo 3400 
plesalcev iz 27 držav. Tudi ekipe iz 
Rusije, Amerike in Japonske. Vse v 
želji za novimi izkušnjami in uspe-
hi seveda. Desetletne Petra, Tin-
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Kaja, Tinkara in Petra v mali formaciji Mornački.

Ugriznile so v srebro - Tinkara, Petra in Kaja.

Jagodna marmelada in Leni detektivi; obe formaciji sta dosegli odlično drugo mesto na Svetovnem pokalu v Nemčiji.
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kara in Kaja so sicer tudi članice 
male formacije, ki pa se je v Riesi 
priplesala 12.mesto, kar glede na 
konkurenco tudi ni slabo.

Plesno gledališče
In kakšen ples sploh je to show 
dance? Osnova je jazz balet, zdru-
žuje pa elemente različnih plesnih 
zvrsti in stilov. V osnovo so vdah-
njeni ulični plesi (hip hop, street 
jazz...), latino plesi, afriški plesi, 
kot tudi nežni ritmi romantičnih 
glasb (lyrical jazz...) in še bi lahko 
naštevali. Je ples, je govorica tele-
sa, ki se izraža skozi ritem glasbe 
in plesalcem ponuja neizmerno 
zadovoljstvo. Med obveszno ple-
sno opremo spadajo mehki ple-
sni copati, majica ali pajkice. Ples 
je zelo zanimiv tudi za druge gle-
dalce, saj imajo plesalci privlačne 
kostume, ples ima zgodbo in zelo 
pogosto zanimivo sceno. Torej 
kot plesno gledališče.
Dekleta si ob plesu niso pridobile 
le lepo postavo, ampak sklenile 
veliko prijateljstev, samozavesti in 
dragoceih izkušenj.

Monika Kubelj



Stojan Tadej Smerkolj
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Že kmalu po začetku zimske 
službe je zapadel prvi sneg s 
katerim smo se uspešno spo-
padli. Kakor kaže, bo tudi letos 
prava zima, ki lahko pokaže 
svoje zobe. Urejenost zimske 
službe je letos podobna kot 
lani, z manjšimi sprememba-
mi.

Zimska služba je tako kot v pre-
teklih letih tudi letos dobro orga-
nizirana in sicer tudi za najtežje 
vremenske razmere. Ob prvih 
snežnih padavinah in temperatu-
rah okoli ledišča se je vodiška zim-
ska služba izkazala in to navkljub 
večdnevnemu sneženju. Pluženih 
in posipanih je bilo za približno 
60 km cest in porabljenih več 100 
ton soli. Zimska služba in sol pa so 

že v pripravljenosti za nove vre-
menske nevšečnosti. Potrebno je 
še omeniti, da je vodiška zimska 
služba na zavidljivo visoki ravni v 
primerjavi z sosednimi občinami, 
ki pluži nižje prioritetne ceste šele 
dan kasneje, pločnike pa čisti tudi 
dva dni po sneženju. 

Vsi udeleženci v prometu mora-
mo v skladu z Zakonom o varnosti 
cestnega prometa (ZVCP-1-UPB4, 
ULRS št.:133/2007) poskrbeti za 
primerno zimsko opremo. Ta do-
loča, da morajo imeti med 15. 
novembrom tekočega leta in 15. 
marcem naslednjega leta motor-
na in priklopna vozila v cestnem 
prometu predpisano zimsko 
opremo, prav tako pa morajo ime-
ti predpisano zimsko opremo v 

zimskih razmerah. Med udeležen-
ce v prometu spadajo tudi pešci. 
Tudi ti naj se primerno oblečejo in 
obujejo, da jih ne bo že po prvih 
korakih zeblo in zanašalo.

Predmet zimske službe so vse 
kategorizirane ceste, skladno z 
Odlokom o kategorizaciji občin-
skih cest v občini Vodice (U.G. OV, 
št.10/03), s tem, da se javne poti 
izven naseljenih območij očisti-
jo po končanih akcijah, nekatere 
manj pomembne (poljske poti) 
pa se v zimskem času zaprejo 
za promet. Med najbolj pogosta 
dela zimskega vzdrževanja cest 
oziroma zimske službe sodi: 
• redni, občasni in izredni pregled 
cest in pločnikov,
• pluženje in posipavanje,
• krpanje udarnih jam s hladno 
maso,
• postavitev in odstranitev kolov 
ter prometnih znakov,
• priprava deponij,
• dežurstvo in pripravljenost,

Skladno z Odlokom o urejanju in 
vzdrževanju čistoče javnih cest, 
poti in površin za pešce ter zim-
ski službi v občini Vodice so ceste 
v občini Vodice razdeljene v štiri 
prioritetne razrede:
• prvi prioritetni razred so ceste in 
dostopne poti do zdravstvenih in 
gasilskih domov, šol, vrtcev, avto-
busnih postajališč ter drugih po-
membnih javnih ustanov, 
• drugi prioritetni razred so ploč-
niki in ceste, ki povezujejo posa-
mezna naselja, 
• tretji prioritetni razred so druge 
javne površine za pešce in 
• četrti prioritetni razred, kamor 
spadajo ostale javne površine.

Vsako leto občani dajejo pripom-
be na delo zimske službe. Vzrokov 
je veliko in so različni. Vse pri-
tožbe si na Občini Vodice redno 
beležimo in na te izvajalce tudi 
opozorimo, tako za tekočo sezo-
no, kot tudi na probleme pretekle 
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Spoštovane občanke in občani,
 

Bliža se najlepši in najbolj vznemirljiv čas v letu. Čas, ko se misel 
dotakne preteklosti, in ko z upanjem zre v prihodnost. Božično-

novoletni prazniki v vseh nas povzročajo nek poseben nemir in budijo 
pričakovanja na nekaj lepega in pravljičnega. In prav je tako! Podajmo 
si roke, voščimo vse najlepše svojim najdražjim, prijateljem, znancem, 

vsem ljudem. Zaželimo si krepkega zdravja, družinske topline in 
uspešnosti na življenjskih poteh.

Drage občanke in občani, ob iztekajočem letu vam sodelavke in 
sodelavci Občine Vodice želimo čarobne Božične praznike, obdane 

z ljubeznijo in prijateljstvom, v novem letu pa obilo sreče, zdravja in 
izpolnitev vaših želja. 

Občinska uprava Vodice
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Na Zbirnem centru Vodice smo 
v mesecu novembru namesti-
li tri nove zabojnike, v katere 
naši občani lahko oddajajo na-
slednje odpadke:
1. kartonsko embalažo;
2. ravno okensko steklo (pri tem 
velja opozoriti, da v ta zabojnik ne 
sodijo avtomobilsko steklo, por-
celan, keramika; slednjih odpad-
kov na Zbirnem centru Vodice ne 
bodo sprejeli);

sezone. Občani imate možnost 
pridobivanja informacij oziroma 
opozarjanja na težave pri izvaja-
nju zimske službe na dežurno te-
lefonsko številko (01/723-82-45). 
V primeru, da opazite poškodbo 
na svojem imetju in je s poškodbe 
razvidno, da je le ta nastala zaradi 
pluženja ali posipanja cestišča, 
lahko prijavite škodo v roku 14 
dni po dogodku. Nadzor nad iz-
vajanjem zimske službe v letošnji 
sezoni izvaja D.A.R.G. d.o.o. in sicer 
Gašper Pipan (041/85-86-32).

Sol za posipanje dvorišč in priva-
tnih dovozov lahko občani Obči-
ne Vodice dobijo brezplačno na 
Občini Vodice v delovnem času in 
sicer pakirano v 20-30 kilogram-
skih vrečah. Lahko pa jo tudi ku-
pijo v Kmetijski zadrugi v Vodicah 
v vrečah po 25 ali 50 kilogramov. 

Podobno kot v preteklih letih je 
tudi v letošnjem letu pogodba za 
zimsko službo sklenjena s Cestnim 
podjetjem Ljubljana. Vendar pa se 
letos ne pojavljata več kot podi-
zvajalca Ovijač s.p. in Kuhta d.o.o., 
saj sta prekinila svoji pogodbi s 
CPLjem. Ker novi vozniki zimskih 
mehanizacij še ne poznajo vseh 
lokalnih posebnosti, jim ne mo-
remo zameriti, če včasih pozabijo 
na kak meter ceste ali na narobe 
obrnjen plug.

Občane prosimo, da v času plu-
ženja in posipanja ne puščajo 
svojih avtomobilov ob cestah in 
pločnikih, saj je s tem oteženo 
delo strojem za pluženje in posi-
pavanje. Vsi lastniki in uporabniki 
objektov, ki mejijo na občinsko 

cesto ali pločnik, so dolžni sami 
odstranjevati ledene sveče, ki visi-
jo z napuščev in žlebov ter ogro-
žajo mimoidoče. V takem prime-
ru mora lastnik objekta postaviti 
znak za nevarnost. Občane tudi 
prosimo, da ob večjih snežnih 
padavinah upoštevajo posebne 
zimske razmere in se v primeru 
večjega sneženja prilagodijo tako 
z obutvijo ter seveda z uporabo 
zimske opreme na svojih vozilih. 
V takšnih razmerah občanom pri-
poročamo tudi uporabo javnega 
potniškega prometa.

Zima je lepa, če smo le nanjo 
tudi pripravljeni!

Stojan Tadej Smerkolj, 
univ.dipl.inž.geod.

3. plastično embalažo (trda plasti-
ka, zabojčki (gajbice), plastenke, 
ročke, folija (razen kmetijska), …).

Dosedanjim 23 EKO otokom, 
ki so razporejeni praktično po 
vsej naši občini, smo letos jese-
ni dodali tri nove:
1. Skaručna: pri vrtcu;
2. Lokarje (Vodice): ob cesti (pri 
podjetju Pladent);
3. Torovo: v novem naselju (za 
objektom Torovo 5).

Vrečke za občasno večjo količino 
komunalnih odpadkov je po no-
vem moč kupiti tudi na bencin-
skem servisu AGIP v Vodicah. Zgo-
di se, da je včasih posoda (kanta) 
za smeti premajhna za vso količi-
no komunalnih odpadkov. V tem 
primeru odpadke lahko odložimo 
v posebne vrečke (z logotipom 
SNAGA) ter jih odložimo poleg 
svoje kante. Drugih vrečk smetarji 
ne bodo pobrali. Vrečke veliko-
sti 50 in 100 litrov lahko kupite v 
prodajalnah Mercator ter servisih 
Petrol na območju Mestne obči-
ne Ljubljana, po novem pa tudi 
na Bencinskem servisu AGIP v Vo-
dicah. Cena, ki vključuje stroške 
odvoza, odlaganja, takse in DDV 
je sledeča: 50 l: 1,0490 €/vrečko (v 
paketu je 5 vrečk, torej znaša cena 
kompleta 5,2450 €); 100 l: 2,0486 
€/vrečko (v paketu je 5 vrečk, torej 
znaša cena kompleta 10,2430 €). 
Koncesionar Snaga bo skušal za-
gotoviti, da bo vrečke moč kupiti 
tudi v drugih krajih naše občine.

Tekst: Miran Sirc
Foto: Rok Štupar

Miran SircN
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Prof. dr. Marija Kosec je znanstvena 
svetnica, vodja Odseka za elektron-
sko keramiko Institut Jožef Stefan, 
izredna profesorica za materiale 
na Naravoslovno tehnični fakulteti 
Univerze v Ljubljani in Mednarodni 
podiplomski šoli Jožefa Stefana, 
kjer je tudi podpredsednica šole. 
Je gostujoča profesorica na švicar-
ski univerzi (Ecole Polytechnique 
Federale de Lausanin) ter gostu-
joča profesorica, Shizuoka Univer-
sity, Hamamatsu na Japonskem, 
gostujoča profesorica na Xi’an 
Jiaotong University na Kitajskem, 
vodja centra odličnosti: NAMASTE: 
napredni materiali s tehnologijami 
prihodnosti, ambasador znanosti 
Republike Slovenije 2003, prejela 
je Zoisovo nagrado za vrhunske 
znanstvene dosežke 2006, Puho-
vo priznanje za razvojne dosežke 
2009, je članica World Academy of 
Ceramics ter članica in nekdanja 
predsednica Inženirske akademi-
je Slovenije. Avgusta letos pa je v 
Edinburgu prejela prestižno nagra-
do IEEE Ultrasonics, Ferroelectrics, 
and Frequency Control in sicer 
Ferroelectrics Recognition Award 
za izjemen prispevek k znanosti in 
tehnologiji priprave feroelektrič-
nih prahov, volumenske keramike 
ter tankih in debelih plasti.

Prof. Dr. Marija Kosec je ženska, ki 
je življenje posvetila znanosti. Ste 
že slišali za elektronsko keramike? 
Koščeva se v večji meri posveča 
materialom, imenovanim piezo-
elektriki. Sliši se tako »vesoljsko« 
a imajo nadvse koristne lastno-
sti. Najdemo jih tako v vžigalniku, 
mikromotorju, kot v medicini. V 
zadnjem času se v Odseku za ele-
ktronsko keramiko, ki ga vodi dr. 
Koščeva ukvarjajo tudi z vpraša-
njem kako bi te materiale upora-

bili na tekstilu. Tako bi dobili tako 
imenovan »pametni tekstil«, če si 
še vedno ne predstavljate kaj bi to 
pomenilo si predstavljajte majico, 
ki bo zaznala bolečino in vas na 
tistem delu pričela masirati. Torej 
zbiranje električne energije je po-
tencial piezoelektrikov. Vsaka me-
hanska obremenitev lahko pov-
zroči, da dobimo električni naboj. 
Če bi na primer tak kos vgradili v 
peto čevlja in z njim hodili po plo-
ščicah bi se nabralo nekaj energije 
s katero bi lahko polnili baterijo . 
No, pa, da vam delo in odkritja pri-
bližamo bolj laično, naj omenimo, 
da je dr. Koščeva v svoji razisko-
valni skupini skupaj z zaposleno 
kandidatko za doktorat iz podje-
tja ETI iz Izlak odkrila material za 
ohišje varovalk, ki je odporen na 
termične šoke. Danes te izdelke 
uspešno proizvajajo in prodajajo. 
V okviru evropskega konzorcija se 
med drugimi posvečajo tudi razvi-
janju fleksibilne elektronike – Malo 
za šalo a veliko zares, to pomeni, 
da bi lahko v prihodnosti televizij-
ski ekran zvili kot plakat in ga pod 
roko odnesli seboj. Vsemu temu in 
še več se posveča prof. dr. Marija 
Kosec, ki je tako rekoč naša doma-
činka.

Doma je iz Šinkovega turna najsta-
rejša od štirih otrok se življenja v 
času šolanja spominja kot čudovi-

tega. V tistih časih, kot pravi sama, 
denarja za šolanje ni bilo, zato so 
poleti za prodajo seveda nabirali 
borovnice in lisičke, spomladi, po-
leti in jeseni pa zdravilna zelišča, 
pod »mentorstvom« babice- stare 
mame. Pridnost pa se je obresto-
vala tudi v šolskih klopeh. Ravno 
zaradi marljivosti je Marički, kot se 
rada sama predstavi ali Mari, kot jo 
kličejo domači uspelo dobiti zaslu-
ženo štipendijo v ISKRI. V znanosti 
se je, kot pravi sama znašla na nek 
način po naključju. Leta 1971, le 
mesec po diplomi je začela delati 
kot štipendistka ISKRE na Odseku 
za keramiko IJS. Tako se je njena 
znanstvena pot le še večala in širi-
la. Pa ne samo pri nas, njeni znan-
stveni dosežki segajo daleč po 
svetu. Nam laikom, katerim so vse 
moderne tehnične, elektronske, 
kemijske…novosti ali pa potuha 
vsakdanjega življenja že skoraj sa-
moumevna, se niti ne zavedamo, 
da za vsem modernim in kori-
stnim stoji znanstvenik ali njegova 
skupina. Mi pa imamo znanstve-
nico svetovnega kova tako rekoč 
doma, v Sloveniji, v Vodicah!

»Ampak povsod lepo, doma naj-
lepše. Velikokrat sem že rekla, da 
sem doma v najlepšem kraju na 
svetu in še danes tako mislim, če-
prav sem videla nešteto krajev na 
svojih službenih in privatnih po-
teh. Zelo sem vesela, da Šinkov 
Turn kljub bližini mesta ohranja 
svoj šarm majhne vasi. Še danes se 
pogosto vračam tja, na dom, kjer 
sedaj živi moj brat in z neverjetno 
trmo a tudi obilo veselja ohranja 
nekaj prvobitnega, kar večina ljudi 
sploh ne ve več, da je osnova na-
šega življenja

Natalija Rus

V Vodicah imamo znanstvenico!16

V naši majhni, a čudoviti občini, lahko srečamo različne ljudi, tako po izobrazbi, statusu kot po 
starosti. A na to, da je korenine prav v naši občini natančneje v Šinkovem Turnu pognala svetovna 
znanstvenica, smo lahko še posebej ponosni. Jo poznate?
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December je vedno razlog za 
prebuditev naše domišljije in 
ustvarjalnosti. Pri tem so še po-
sebej izvirni otroci, zlasti pod 
mentorstvom učiteljev. Tudi na 
vodiški šoli je december zaži-
vel v prazničnem vzdušju. Zanj 
so poskrbeli učenci in učitelji 
podaljšanega bivanja z novo-
letno prireditvijo in bazarjem.

S pesmijo in plesom se je pred-
stavilo vseh šest oddelkov po-
daljšanega bivanja. Na novole-
tnem bazarju so učenci prikazali 
in prodajali izdelke ter voščilnice, 
ki so jih ustvarili v času podalj-
šanega bivanja. Otroci so živah-
no predstavljali svoje izdelke kot 
pravi trgovci. Vsak izdelek je bil 
nekaj posebnega, saj je bil ven-
dar unikaten. Prodali so večino 
izdelkov in bili seveda zelo ve-

Prva snežna nedelja je bila 
kot nalašč primerna za sejem 
rabljene smučarske opreme. 
Avla v osnovni šoli Vodice se je 
spremenila v pravo prodajalno 
smučarske opreme. 

Bela odeja in prvi letošnji sneg 
sta kar sama vabila na podstrešje, 
kjer so čez poletje počivale smuči 
in ostala zimska oprema. Sejem 
je odprl vrata ob deveti uri zju-
traj. Mize v spodnji avli šole so se 
spremenile v prodajalne police, ki 
so se iz minute v minuto polnile 
in praznile. Obiskovalci, kupci in 
prodajalci so imeli na voljo pestro 
izbiro smuči, smučarskih čevljev, 
palic, oblačil, čelad....Na svoj račun 
so prišli tudi deskarji na snegu in 
drsalci.

Ustvarjalni

december

Med množico, ki se je sukala okoli 
rabljene opreme, je bilo tako staro 
kot mlado. Tudi najmlajši, ki bodo 
bele strmine morda preiskusili pr-
vič, so imeli na voljo veliko. Malč-
ki so z navdušenjem preizkušali 
smučarske čevlje, starši so merili, 
računali in kombinirali… Najmlaj-
ši pa so v mislih že drveli, zavijali 

in poskakovali po belih strminah. 
Smučarska in druga oprema za 
zimske radosti je bila stara in nova, 
nekateri so lahko smuči, ki so jih 
prerasli, enostavno zamenjali za 
večje ali novejše, spet drugi so 
so stari, zapuščeni in pozablje-
ni opremi podarili možnost, da 
spet okusi sneg. Na sejmu pa je 
bila obiskovalcem ponujena tudi 
smučarska šola, ki se bo odvijala v 
tem mesecu. Da pa bi bili na prvi 
spust po belih strminah dobro 
pripravjeni, je bilo poskrbljeno 
tudi za pripravo smuči, okovja in 
podobno. 
Videti je bilo, da je na sejmu ra-
bljene smučarske opreme prav 
vsak lahko našel nekaj zase. Sejem 
pa je tudi odlična priložnost, kjer 
si lahko skoraj vsak privošči opre-
mo za zimske užitke, tudi tisti, ki 
nimajo zelo polnega mošnjička, 
predvsem to velja za starše z otro-
ki, ki opremo hitro prerastejo. Tako 
smo lahko enotnega mnenja, da 
naj sejem ostane kar tradicija v 
Vodicah. 

Natalija Rus

seli prisluženega izkupička, ki ga 
bodo porabili za nabavo igrač za 
učence, ki obiskujejo podaljšano 
bivanje. Odlično, kajti tudi skozi 
igro se otroci učijo. Predpraznično 
vzdušje pa se je naselilo tudi med 
učence in učitelje na POŠ Utik. Po 
kratkem kulturnem programu je 
sledil bazar na katerem so učenci 
prodajali različne izdelke na temo 
božično-novoletnih praznikov. V 
Utiku so tovrstni dogodki še po-
sebej prijetni, saj je šola zaradi 
majhnosti kot ena velika družina. 
Nekaj utrinkov prijetnega druže-
nja so objavili na spletni strani OŠ 
Vodice. Vsi skupaj se staršem in 
drugim obiskovalcem iskreno za-
hvaljujejo za interes in nakup.
 

Tekst: Monika Kubelj 
Foto: Rok Štupar
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Z ureditvijo varnejšega odcepa, 
kjer so bile dokaj pogoste nesre-
če (tudi smrtne), je bila že dlje 
časa povezana tudi načrtovana 
celovita ureditev lokalne Kranj-
ske ceste skozi Komendo. Tako se 
je po ureditvi zavijalnega pasu z 
državne ceste z brežinami in jav-
no razsvetljavo septembra letos z 
občinskim denarjem s prenovitvi-
jo vodovoda in odcepov s hišnimi 
priključki, meteorne kanalizaci-

Prenovljena cesta v Komendi

je, zamenjavo javne razsvetljave 
nadaljevala tudi ureditev lokalne 
Kranjske ceste skozi Komendo. 
Prenovljen je bil celoten 800-me-
trski odsek s komunalno infra-
strukturo, cesta pa je dobila tudi 
pločnik in tri nivojska križišči na 
400 metrih skozi naselje. Izvajalec 
del na zavijalnem pasu z državne 
na lokalno cesto je bilo Komunal-

no podjetje Ljubljana, investitor 
pa je bila Družba republike Slo-
venije za ceste. Ureditev lokalne 
ceste s komunalno infrastrukturo, 
pločnikom in nivojskimi križišči 
je občino veljala okrog 250 tisoč 
evrov, izvajalec del pa je bilo Ce-
stno podjetje Ljubljana.

Monika Kubelj

Kranjska cesta v sosednji občini Komenda le dočakala končno ureditev. Po nekajletnem pričakovanju in na-
povedih je aprila letos Direkcija Republike Slovenije za ceste začela z ureditvijo križišča ceste Moste - Brnik 
G2-104 in lokalne Kranjske cesta v občini Komenda. 
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Nedavno so v Kamniku pripra-
vili tudi uradno odprtje vrtca 
Zarja, ki ga je investitor, Ra-
zvojni zavod GPI iz Trzina, zgra-
dil ob kamniški obvoznici. 

Vrtec so odprli direktor in pred-
stavnik investitorja Janez Končan, 
kamniški župan Marjan Šarec 
in nekdanji župan Anton Tone 
Smolnikar. Novi vrtec je zgrajen 
na zemljišču, ki meri skoraj 4500 
kvadratnih metrov. Gre za dvoe-
tažni objekt, ki je klasično grajen 

z monolitnimi betonskimi ste-
nami. Izvedene so bile ustrezne 
toplotne izolacije vseh konstruk-
cij, tako da je objekt energetsko 
varčen. Vrtec ima 10 igralnic, od 
tega 5 v pritličju in 5 v nadstropju. 
Ob osrednjem prostoru v pritličju 
je lastna kuhinja, v kateri poteka 
priprava obrokov za potrebe vrt-
ca. V nadstropju je telovadnica za 
izvajanje procesov, ki so vezani na 
delovanje vrtca, v primeru potre-
be pa bo lahko tudi za druge po-
trebe in uporabo izven rednega 

Barvit nov vrtec Zarja

delovnega časa vrtca. V objektu je 
vgrajena vsa potrebna varnostna 
in kontrolna oprema za zagota-
vljanje požarne varnosti, kontrole 
dostopa, protivloma in videonad-
zora. Vsi prostori so opremljeni 
z vgrajeno in pomično opremo 
glede na potrebe in funkcijo pro-
storov. Ob objektu je že izvedena 
vsa zunanja ureditev, tako da je 
21 parkirnih mest namenjenih za 
potrebe staršev in zaposlenih.

Monika Kubelj

Ko
m

en
da

 / 
Ka

m
ni

k



Na Krvavcu že smučajo

Zemljevid prog na Krvavcu
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Smuka na Krvavcu
Zima je že potrkala na vrata, česar so se najbolj razveselili otroci, malo manj pa vozniki. Vsakič se 
snega veselijo smučarji, tudi vodiški, ki so že spogledovali po zasneženih krvavških strminah. 
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Na Krvavcu so na veliko veselje 
mnogih pognali kabinsko žičnico, 
šestsedežnico Vrh Krvavca, štirise-
dežnico Tiha dolina, dvosedežni-
co Zvoh, otroško vlečnico Luža 
in dvosedežnico Kriška planina. 
Predvidoma bodo odprte smu-
čarske proge 1,2,5,6,10,11,13,15 
in 17. Direktor Rekreacijsko-smu-
čarskega centra Krvavec Srečko 
Retuznik napoveduje, da bodo 
v prihodnjih dneh izkoristili vse 
ugodne vremenske razmere za iz-
delavo umetnega snega z name-
nom pripraviti čim več smučar-
skih površin. Dnevna smučarska 
vozovnica za odrasle na Krvavcu 
pa letos znaša 29 evrov.
 
Naše najbližje smučišče
Krvavec nudi 30 km odlično ure-
jenih smučarskih prog, na nad-
morski višini od 1450m – 1971m. 
Ta nadmorska višina omogoča 
čudovite pogoje za smučanje na 
naravnem in kompaktnem snegu. 
Smučarska sezona se zaradi ugo-
dne lege po navadi začne že ko-
nec meseca novembra in po na-
vadi traja več kot 150 dni, vse tja 

do prvih dni meseca maja, jamčijo 
pa za 100 smučarskih dni v vsaki 
sezoni. Proge so razgibane in pri-
merne za smučarje rekreativce in 
tekmovalce. Bogata dodatna po-
nudba šole smučanja, izposoje in 
servisa smučarske opreme, proga 
z elektronskim merjenjem časa, 
poligon varne vožnje, poligon za 

začetnike z igrali, otroški trak in 
vrtiljak pa razveselijo in privabijo 
tudi številne smučarje začetnike. 
Velika atrakcija je snežni hotel, t.i. 
Eskimska vas Krvavec. A tudi letos 
ne pozabite na pravila varne vo-
žnje pri belih spustih.

Monika Kubelj
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Oktober je mesec požarne varnosti in zato smo v soboto, 16. oktobra, izvedli evakuacijo šole. Z 
evakuacijo smo se delavci šole seznanili v začetku meseca, z učenci pa smo govorili na razrednih 
urah, kako ravnamo v primeru nevarnosti in o varnih evakuacijskih poteh. 

Evakuacija - po stopnicah

Novopečeni gasilec v akcijiD
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V soboto smo prvi dve šolski uri 
namenili razgovoru o elemen-
tarnih nesrečah, predvsem o ne-
varnostih požara in tudi drugih 
nevarnostih, ki nam grozijo ob ne-
pravilnem ravnanju z ognjem. Ker 
je bila to po daljši prekinitvi prva 
vaja evakuacije, smo vsi vedeli, da 
bo alarm lažen. Cilj vaje je bil hitra 
in varna izpraznitev šolskih pro-
storov, zbor na šolskem igrišču in 
kontrola vseh prisotnih.

Ob dogovorjeni uri je ravnateljica 
po ozvočenju obvestila učence o 
požaru v kuhinji in dala navodilo, 
naj učenci in vsi delavci šole v čim 
krajšem času in varno zapustijo 
šolske prostore. Na nevarnih toč-
kah so učence dodatno usmer-
jali delavci šole, evakuacijo pa so 
spremljali tudi gasilci PGD Vodice 
s poveljnikom g. Damjanom Ja-
godicem. Evakuacija je potekala 
hitro, varno in po oceni poveljnika 
brez posebnih zapletov. Opozoril 
nas je na nekaj pomanjkljivosti, 
na katere bomo pozorni na nasle-
dnjih podobnih vajah. Pridružil se 
nam je tudi poveljnik GZ Vodice, g. 
Alojz Kosec. Istočasno je potekala 

tudi evakuacija na podružnični 
šoli v Utiku v sodelovanju s člani 
PGD Šinkov Turn in poveljnikom 
g. Jožetom Pavličem. 

Srečanje z gasilci
Predstavniki vseh gasilskih dru-
štev v občini so nam po evakuaciji 
prikazali razne vaje, kako gasimo 
vnetljive tekočine z vodo, peno 
in z ročnimi gasilnimi aparati na 

prah, prikazali so nevarne »po-
skuse« s pločevinkami, v katerih 
je še malo plina. Zelo poučen je 
bil tudi prikaz, kako je potrebno 
pogasiti goreče olje na štedilni-
ku ter nevarnosti eksplozije plin-
ske jeklenke. Gasilci so učencem 
pokazali gasilska vozila z vso 
pripadajočo gasilsko opremo in 
intervencijsko zaščitno obleko z 
nameščenim izolirnim dihalnim 

Pogovori pred akcijo
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Otroci se gnetejo okoli Markota Štuparja.
Otroci so z vodnim curkom skušali 

zadeti lonček.
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aparatom ter gašenje z »zebro«. 
Nekateri učenci so se preizkusili 
v gašenju z ročnim gasilnim apa-
ratom in v vaji z vedrovko. Učenci 
iz POŠ Utik pa so se po končani 
evakuaciji odpravili v gasilski dom 
PGD Šinkov Turn, kjer so si s pred-
stavniki tega društva ogledali ga-
silski dom, gasilska vozila z vso 
potrebno opremo, nekaj prikazov 
gašenja in reševanja. Pogumnejši 
pa so tudi sami gasili pod budnim 
očesom prisotnega gasilca. 

Za red in varnost
Za vse nas, učence in učitelje, je 
bil ta dan zanimiv in poučen. Opo-

mnil nas je, kako hitro lahko pride 
do požara in kaj lahko sami naredi-
mo, da do njega ne pride. Vsi smo 
se strinjali, da moramo vsako leto 
en dan v mesecu oktobru name-
niti seznanjanju z elementarnimi 
nesrečami in pravilnemu ravna-
nju v takih primerih. Načrtujemo, 
da bomo k sodelovanju povabili 
tudi druge institucije, ki skrbijo za 
red in varnost v naši družbi. 
Vaja evakuacije pa ne bi bila tako 
uspešna in pri vseh vključenih 
tako dobro sprejeta, če nam pri 
tem ne bi pomagala prav vsa ga-
silska društva v občini Vodice. Na 
tem mestu se še enkrat zahvalju-

jemo obema poveljnikoma PGD 
Vodice in PGD Šinkov Turn kot 
tudi poveljniku GZ Vodice, ker ste 
nam svetovali pri pripravi na eva-
kuacijo ter prav vsem gasilcem, ki 
ste si to soboto vzeli čas in nam 
pomagali organizirati »gasilski 
dan« tako, kot smo ga načrtovali. 
Želimo si, da se bomo tudi v bo-
doče srečevali le na vajah in dru-
gih prireditvah in da bo v letu, ki 
prihaja, čim manj nujnih evakuacij 
in intervencij. 

Tekst: Cilka Marenče 
Foto: arhiv šole

Z ognjem se ni šaliti Ko bom velik, bom gasilec
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Vodiški biseri, kot tudi pravijo 
Mešanemu pevskemu zboru 
Biser, so dober primer kultur-
nega sodelovanja društva z 
okolico. Konec novembra so 
tisti, ki radi prisluhnejo kako-
vostnemu zborovskemu petju, 
z veseljem dočakali njihov tra-
dicionalni letni koncert. 

Letos je bilo še posebej zanimivo, 
saj so na oder povabili tudi skupi-
no Oda iz Moravč. Pred začetkom 

pa so mimoidoče k poslušanju 
vabili odlični vodiški godbeniki.
Zborovodkinja Ana Smrtnik, ki je 
uspešno nadomestila Anito La-
knar, je samozavestno vodila mo-
ške in ženske glasove skozi izje-
mno zanimivo izbiro pesmi. Začeli 
so s pesmijo Pavleta Kernjaka Rož, 
Podjuna, Zila, nadaljevali z ljudsko 
Dekle na vrtu zelenem stoji in na-
rodno Vsi so prihajali. Zanosno so 
nadaljevali s pesmijo Alojza Sa-
chsa, Mrzel veter tebe žene, ki jo 

je priredil Jože Leskovar, nato pa 
izboru pesmi dodali še narodno 
Je pa davi slan'ca pala. Sledila je 
zahvala prejšnjemu županu Bra-
netu Podboršku, s katerim so, kot 
so poudarili, zelo dobro sodelo-
vali. Po krajšem premoru so oder 
zasedle ženske, oblečene v rdeče, 
ki so ob spremljavi kitare Milana 
Kokalja občinstvo vrnile za kakih 
štirideset let nazaj. Takrat so se 
namreč prepevale pesmi kot so 
Mini-maxi, Na vrhu nebotičnika, 
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Zborovodkinja Ana Smrtnik
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Jubilejna 
zimska akcija!

Popust velja na AJM PVC proizvodni program in montažo do konca leta 2010. *15% popust velja v primeru 100% gotovinskega 
plačila ob naročilu, sicer je vrednost popusta 10%. Drugi popusti niso združljivi, druge akcije so izvzete.

*
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www.ajm.si

Boljši pogled na svet  v letu 2011!

Zastopnik Jomont d.o.o.

Naj ljubezen združi vse ljudi in 
druge. Popevke iz zlatih 60-tih 
so dodobra razgrele občinstvo, 
ki so veselo popevali z njimi. Vo-
dičanom pa so zapeli celo svojo 
lastno skladbo Moravče so naj-
lepše. 
Tretji del koncerta pa je vodiški 
zbor Biser sklenil s tremi črnskimi 
duhovnimi pesmimi v angleškem 
jeziku, ki so bile poslušalcem oči-
tno zelo všeč, vedno zanimivo 
skladbo avtorja Frana Milčinske-
ga Ježka, ki jo je uglasbil Jože Pri-
všek in sicer Kako sva si različna. 
Letni koncert je bil poseben tudi 
za novega vodiškega župana 
Franca Šuštarja Acota, saj je prvič 
spregovoril na eni javni prireditvi. 
Pohvalil je koncert, pevcem pa 
zaželel še veliko kakovostnega 
prepevanja. Vsekakor ne sme-
mo pozabiti na soliste, ki so se 
izjemno izkazali: Jože Podgoršek 
(bas), Uroš Ilnikar (bariton) in An-
ton Zgonc (bas) ter Romana Že-
fran (sopran). Zbor je na klavirju 
spremljala Lea Peterlin, gonilna 
sila društva pa je gotovo predse-
dnica Mira Ločniškar, ki je skupaj 
z ostalimi člani po koncertu go-
ste pogostila in poskrbela za pri-
jetno druženje.

Tekst: Monika Kubelj 
Foto: Rok Štupar
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Medena kraljica
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Slovenija je tako majhna, pa 
tako raznolika. O tem smo se 
zopet prepričali, ko smo se za-
dnjo soboto v septembru s Če-
belarskim društvom Skaručna 
in Tacen odpravili v Prekmurje.
 
Nekdaj dolgotrajna vožnja sedaj 
zelo hitro mine, avtocesta je skraj-
šala vožnjo na dobri dve uri in že 
si v skrajno vzhodnem delu naše 
domovine. Pokrajina je ravna, ne-
skončna so polja, kjer sedaj v jeseni 
še vztrajajo nasadi koruze, ostanki 
buč in drugih poljščin. Za nas, ki 
smo navajeni na visoke gore, na  
gričevje poraščeno z gozdovi, je 
bila to kar velika sprememba. 
Obisk Prekmurja ni pravi, če člo-
vek ne obišče Otoka ljubezni pri 
Ižakovcih. Reka Mura se je skozi 
stoletja poigravala z naravo ob 
svoji strugi in ustvarila naravni 
otok. Stara legenda pripoveduje o 
mladi princesi, ki se je na tem oto-
ku sestajala z revnim domačinom. 
V spomin na to nesrečno ljubezen 
so otok poimenovali Otok ljube-
zni.

Plavajoči mlin
Na otoku stoji znameniti »Plavajo-
či mlin na Muri«, ki je edini tovrstni 
objekt v Sloveniji in eden redkih v 
tem delu Evrope. Posebno doži-
vetje je tudi vožnja z brodom po 
Muri. Sicer mirna in počasna  reka 
pa ni vedno takšna. Kot so nam 

razložili domačini, je reka Mura 
divja in nevarna reka. Poplavljala 
je, odnašala mline in polja, hiše in 
ljudi. Ljudje so se spopadali z reko 
in jo poskušali ukrotiti – zajeziti. 
To težaško delo so nekdaj opra-
vljali Büjroši. V Büjruškem muzeju 
smo si ogledali njihovo orodje in 
kratek filmski prikaz o  njihovem 
delu. Strugo so morali utrjevati z 
vrbovimi vejami ter lesenimi pi-
loti, s kamenjem, kasneje  pa  so 
uporabljali betonske kocke in tra-
verze. Poskusili smo tudi büjroško 
malico. Ob tleči žerjavici smo si  
na leskovih palicah pogreli koščke 
kruha ga namazali s česnom in za-
seko. Poleg je prijal »Ljubezenski 
napoj« - šilce domačega žganja, ki 
baje uresniči vse želje. Bomo vide-
li, če res.

Pri Francu Horvatu
Pot nas je vodila naprej v Beltin-
ce, kjer nas je pričakal predsednik 
g. Štefan Šemen in nam razkazal 
čebelarski dom, ki so ga domači 
čebelarji ob pomoči občine zgra-

dili sami. Predstavil nam je način 
čebelarjenja v Prekmurju in or-
ganiziranosti njihovega društva. 
Nato nas je pospremil k čebelarju 
Francu Horvatu. Gospod Franc je 
že precej v letih, vendar še vedno 
vztraja s precejšnjim številom pa-
njev.  Na veder  in zanimiv način 
nam je predstavil svoje življenje 
in nas pogostil skupaj z domači-
mi z dobrotami iz kuhinje in kleti, 
ki so nam dobro teknile. Obiskala 
pa nas je tudi letošnja medena 
kraljica Nataša Bukovec, ki je to 
postala na Radgonskem sejmu. Je 
20-letna študentka mikrobiologije 
v Ljubljani, prihaja pa iz Lipe v Pre-
kmurju, ter je članica ČD Beltinci. 
Pot nas je peljala naprej proti se-
veru na obrobje Goričkega, v vas 
Bodonce, kjer nas je pričakoval 
evangeličanski duhovnik g. Simon 
Sever. Za marsikoga je bil zani-
miv ogled evangeličanske cerkve, 
prestavitve in razlage duhovnega 
življenja v njihovi fari. Gospod Se-
ver je tudi čebelar in v ličnem če-
belnjaku ob cerkvi vodi čebelarski 
krožek za otroke. 
Že rahlo utrujeni smo se odpeljali 
še na naš zadnji postanek v Jele-
nov hram v Beznovcih. V preprosti 
domači prekmurski gostilni so nas 
čakale prekmurske specialitete – 
bograč, dödöle (krompirjevi žgan-
ci) in seveda prekmurska gibanica. 
Če bi bilo vreme bolj prijazno, bi si 
lahko ogledali jelene, divje prašiče 
in vrsto živali, ki jih imajo v ogradi 
za hišo. Tako pa smo se zadovolj-
no odpravili proti domu  in še dol-
go se bomo spominjali prijaznih 
in gostoljubnih Prekmurcev. 

Tekst in foto: Franc Gosar 
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Vodice v megli

Kaj se obeta Vodicam
v letu 2011?

Diši po piškotih, potici, hrustljavem mesu in domačem kruhu. Po božičnem večeru diši. Vemo, da 
tri četrt Slovencev sodeluje pri praznovanju Kristusovega rojstva, ne vemo pa prav dobro, kolikšen 
je delež tistih, ki tudi vedo, kaj je bilo s tem rojstvom narejeno. Za čas, ko se zaključuje eno leto in 
pričakuje novo, pa je poleg obdarovanja in prazničnega nazdravljanja že ustaljena praksa iskanja 
napovedi. Kaj se nam obeta? Bo bolje ali slabše? Kaj se obeta Vodicam, ki so zakoračile na pot?

Božič je tisti krščanski praznik, ki 
se je večinoma laiciziral in bolj kot 
evangelijski prihaja na dan nje-
gov poganski izvor. In ker se rav-
no v tem prazniku srečajo verni in 
neverni, smo začeli raje govoriti 
o družinskem prazniku; saj veste, 
čas, ko se »družina zbere«, ko naj 
bi zavladal »mir« in ko naj bi z vseh 
strani prihajala toplina dobrote.
Zanimivo je, da se ob koncu leta 
pogosto česa zaobljubimo. Ob 
pregledu letošnjih dejanj bomo 
ločili dobra in slabša dejanja. Na 
slednjih se bomo skušali kaj na-
učiti. Vsi pa upamo na najboljše. 
Včasih nas radovednost žene tako 
daleč, da poiščemo pomoč po-
znavalca kakršni so astrologi ali 
vedeževalci. Valter Aleks iz Izole 
vedežuje se z vedeževanjem se 
ukvarja okoli 15 let. Pravijo, da ima 
dar jasnovidnosti, vedežuje pa 
tudi iz Tarot, Ciganskih ter Egip-
tovskih kart. Njegov moto je, 'naj 
vaša prihodnost ne bo uganka' 
Dobili smo ga na telefon 041/ 825 
481 in ga povprašali, kaj zvezde 
kažejo naši občini.  Po njegovem 
lahko zamenjava župana pokaže 

nekaj sprememb. »Sicer moram 
omeniti, da bo župan na svojem 
položaju dobro izpolnjeval svoje 
obveze, a nekoliko bolj se mora 
posvetiti svoji ekipi ter sodelova-
nju z njimi v celoti. Če povzamem 
njegovo vodenje, lahko rečem da 
bo prvo in drugo leto nekoliko 
občutljivo, kasneje pa se pokažejo 
boljši napredki in lažje opravljanje 
dolžnosti,« je v svojih kartah videl 
vedeževalec iz Izole.
In kako kažejo zvezde na podro-
čju delovanja občinskih društev, 
kulturnih dogajanj in sploh dru-
ženja prebivalcev občine? Ob-
činska društva bodo nekoliko 
nezadovoljna z odločitvami ob-
čine, saj jim le ta ne bo naklonila 
vsega potrebnega. »Kulturnega 
dogajanja bo kar nekaj, kot pravi, 
a mnogi si bomo želeli dodatnih 
popestritev, ki pa zaradi zahtev 
narave lahko dočakajo negativen 
odgovor.«Samo druženje v splo-

šni obliki pokaže prijazno in toplo 
sliko, občasno se bodo pojavljale 
vesti, ki bodo pustile veliko prahu, 
a bistvenega ne bodo pokazala. 
Občanom svetujem da se zbližajo 
v vseh pogledih, ter skupaj pri-
stopijo k reševanju posameznih 
vprašanj, saj le tako pridobijo ce-
lotno podobo želenih ciljev, je še 
dodal.
Konec december je pravzaprav 
odličen čas za sklenitev miru, za 
dobro voljo in prijazno besedo. 
Božič je sinonim za mir. Ta pra-
znik, ki ga v Vodicah tako zelo 
dolgo in strastno praznujemo, je 
tradicionalni praznik v cerkvenem 
koledarju, ki ga v katoliških, prote-
stantskih in v večini pravoslavnih 
Cerkva praznujejo 25. decembra 
kot spomin na rojstvo Jezusa Kri-
stusa, čeprav natančen datum 
njegovega rojstva ni znan.

Tekst: Monika Kubelj 
Foto: Rok Štupar
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Vse stranke naše,
stalne in bodoče,
naj razveselimo

in obdarimo
ter s oglasom

vam 10% popusta
do 28. 02. 2011

na storitev podarimo.

Da boste tudi v 2011 lepi,
Bomo še naprej poskrbeli.

                     Srečno 2011
                     Frizerstvo Jo'Las

                     041/947/847

Dve lepotni terapiji hkrati

Vsi vemo, da prava lepota izvira od znotraj. Da je odvisna od kakovostnega življenjskega stila, 
prehrane in primernega gibanja. A včasih je dobrodošla kakšna novost, ki vam pomaga dvigniti 
samozavest. Ena takih naj bi bili kavitacija in radiofrekvenca.

Vsi vemo, da prava lepota izvira 
od znotraj. Da je odvisna od ka-
kovostnega življenjskega stila, 
prehrane in primernega gibanja. 
A včasih je dobrodošla kašna 
novost, ki vam pomaga dvigniti 
samozavest. Ena takih naj bi bili 
kavitacija in radiofrekvenca.
Podjetje Linea Snella Co. je nedav-
no organiziralo uradno predstavi-
tev novega aparata Lipocav 6 bla-
govne znamke Weight Institute, 
ki kot prvi aparat v Sloveniji zdru-
žuje dve terapiji hkrati: ultrazvoč-
no kavitacijo in radiofrekvenco. V 
prostorih centra za Bežigradom 
sta za strokovno predstavitev po-
skrbela Barbara Humar Gerbec, 
izvršna direktorica podjetja, in 
Angelo Barrasso, svetovalec in so-
lastnik Linea Snelle. Ivana Andrić, 
vodja bežigrajskega centra, pa je 
na modelu prikazala delovanje 
novega aparata. Druženja so se 
udeležile tudi lepotne ambasa-
dorke Saša Lendero, Anja Rupel, 
Manca Špik in Sabina Remar.

Tesanje telesa
Če morda še niste slišali za kavi-
tacijo in radiofrekvenco - ultraz-
vočna kavitacija preprečuje rast 
maščobnih celic, medtem ko 
radiofrekvenca izboljšuje tonus 
kože. Omenjeni Lipocav 6 pa služi 
kot komplementarni aparat, ki se 
uporablja po osnovnemu progra-
mu vadbe v centrih Linea Snella. 
So terapije, ki bolj ali manj zmanj-
šajo povečane maščobne celice 
in za kratek čas omilijo pojav celu-
lita na telesu. In so posegi, ki uni-
čijo povečane maščobne celice in 
s tem omogočijo limfnim kapila-
ram, da vsebino maščobnih celic 
po naravni poti izločijo iz telesa. 

Tako se ultrazvočna nekirurška 
lipoliza – kavitacija po rezultatih 
enači s posegi kot so liposukcija, 
injekcijska in laserska lipoliza. Kar 
se tiče radiofrekvence, ta zagota-
vlja odlične postopke lepotičenja 
telesa brez posledic zaradi kate-
rih bi potrebovali okrevanje. Je 
stara tehnologija in že davno so 
ugotovili, da radiofrekvenca zelo 
uspešno vpliva na tonus kože, 
povečuje elastičnost, zmanjšuje 
gube, stimulira nastajanje novega 
kolagena in pospeši lokalni krvni 
obtok. 

Kaj pravijo znane Slovenke?
Uradni predstavitvi se je pridru-
žila tudi pevka Saša Lendero, ki 
centre Linea Snella obiskuje že 7 
let, hkrati pa je tudi že preizkusila 
aparat Lipocav 6. »V centre Linea 
Snella se zatečem predvsem pred 
večjimi dogodki in nastopi, ko se 
moram predstaviti na odru. Tera-
pevtke mi pomagajo, da se v svo-
ji koži dobro počutim, hkrati pa 
skupaj odpravimo vse nepravil-

nosti na mojem telesu,« je pove-
dala Saša. Anja Rupel pravi tako-
le: »Odkar obiskujem center, bolj 
skrbim za svoje telo in pazim na 
prehrano. Najbolj sem seveda ak-
tivna pred poletjem, ko je čas za 
kopalke, v tem mrzlem obdobju 
pa se hodim predvsem razvajat.«
Sabina Remar pa je dodala, da 
njeno delo zahteva nenehno skrb 
za telo. »Ker se monotonih vadb 
zelo hitro naveličam, je metoda 
idealna zame.«
Seveda pa samo tovrstna ob-
delava ni dovolj, če ne živiš 
zdravo.

Monika Kubelj

Kavitacija in radiofrekvenca istoča-
sno za bolj oblikovano telo.
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Prosim za
BESEDO
Filmski 
KRITIK

Gremo mi po 

svoje
Mladinska komedija je presegla 
vsa pričakovanja. Zaradi izredne 
gledanosti je Kolosej Ljubljana 
filmski ekipi podelil dve Zlati roli. 
Kaj pa so mladi igralci povedali o 
filmu? 
Izjave:
»Prelepo (na trenutke noro) doži-
vetje na snemanju in kasneje tudi 
ogromno, pozitivno preseneče-
nje na platnu.« 

TADEJ KOREN ŠMID, Aleks

Estradne 
NOVICE

Najbolj simpatična punca leta 
2010
Komisija je za najbolj simpatič-
no in prisrčno punca leta 2010 
izbrala Majo Milosavljević, bralce 
revije Smrklja pa je najbolj prepri-
čala Dion Rop. Maja Milosavljević, 
ki prihaja iz Velenja, pravi, da si 
želi uspešno dokončati šolanje 
in uspeti v plesu in upa, da bo s 
pomočjo naziva naj smrklja spo-
znala nove ljudi, ki ji bodo poma-
gali pri uresničitvi ciljev. Želi si, da 
bi bili vsi ljudje enakovredni in bi 
imeli enake možnosti za življenje. 

Volasko zmagal na festivalu
Aleks Volasko, 18 letni pevec, ki-
tarist in pianist, se že dolgo časa 
ukvarja z zabavno glasbo na ta-
kšen in drugačen način. Kljub 
rosnim letom se lahko pohvali s 
široko paleto nastopov v domo-
vini, kot tudi na tujih koncertnih 
odrih. Že večkrat smo ga lahko vi-
deli in slišali v oddaji Spet Doma, 
dve leti redno koncertira na pri-
ljubljeni točki Prešernovega trga, 
v Kavarni Tromostovje, vendar 
njegovi veliki načrti se šele do-
bro začenjajo. Nedavno je okusil 
zmago na festivalu Ritem duha.

Volasko lomi srca deklet.

Žan Bizjak
najmlajši nagrajenec

Žan Bizjak pred svojo umetnino.

Otroška domišljija je brez meja. 
Likovni izdelki naših najmlajših 
so čudovit primer svobode duha 
in odprtosti. Včasih se talenti pra-
vočasno odkrijejo in nagradijo. 
Tako kot se je to pripetilo sredi 
novembra učencu 2. a razreda 
Žanu Bizjaku. Na ministrstvu za 
zunanje zadeve in na informacij-
skem uradu Sveta Evrope RS so 
namreč pripravili sprejem za na-
grajence natečaja revije PIL in PIL 
plus z naslovom "Vsi smo otroci 
sveta" in med veselimi nagrajen-
ci je bil tudi naš Žan. Njegovo li-
kovno delo se imenuje 'Na plaži 

so vsi otroci enako razigrani'. Vsi 
sodelujoči so predstavili svoj po-
gled na razlike in podobnosti z 
ljudmi, ki prihajajo iz drugačnega 
kulturnega okolja. Beseda je tekla 
tudi o tem, kaj lahko še storimo 
za medkulturno razumevanje in 
solidarnost v svetu. Vsa nagraje-
na dela so na ogled v Informacij-
skem uradu Sveta Evrope v Lju-
bljani. Bravo Žan!

Tekst: Monika Kubelj, 
Foto: Joži Nastran Brank
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»Snemanje mi je spremenilo ži-
vljenje in morda se celo nikoli ne 
bom izkopal iz sveta filma. Najbolj 
me zanima režija. Snemanje pa je 
bilo najnapornejša, najzanimivej-
ša in najvznemerljivejša izkušnja 
zadnjih let.« 

JURE KREFT, Zaspanc

»Na snemanju sem se imel zelo 
dobro, saj sem spoznal veliko no-
vih prijateljev in doživel nepozab-
no izkušnjo. Zelo se mi je vtisnilo 
v spomin tudi "nočno gledanje 
grozljivk". Takrat se nas je veliiiko 
stlačilo v eno sobo in potem smo 
skupaj v strahu gledali grozljiv-
ke.«

 MATEVŽ ŠTULAR, Jaka
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UNICEF Slovenija je ob sve-
tovnem dnevu otroka podelil 
nagrade sedmim osnovnim 
šolam, ki si v okviru UNICEF-
ovega projekta 'POVEJ! Spre-
govorimo o nasilju med otro-
ki. Za varno šolo.', prizadevajo 
vzpostaviti prijaznejše šolsko 
okolje. 

UNICEF Slovenija že peto leto pod 
svojim okriljem izvaja projekt pro-
ti nasilju med vrstniki v šestnajstih 
osnovnih šolah, katerega cilj je 
zagotoviti varno in spodbujajoče 
okolje za otroke. Nasilje v kakršni 
koli obliki je nesprejemljivo in 
samo usmerjenost v aktivno oza-
veščanje otrok in odraslih o tem, 
kaj nasilje je, o načinih, kako na-
silje uspešno preprečevati ali se z 
njim soočiti, vodi k želenemu cilju. 
Aktivnosti projekta so usmerjenje 
v povečevanje stopnje zavedanja 
o problemu medvrstniškega nasi-
lja tako med učenci, vsemi zapo-
slenimi na šoli (učiteljski zbor, rav-
natelj, tehnično osebje in drugi) 
kot starši in lokalnim okoljem. Ob 
Svetovnem dnevu otroka (20. no-
vember) UNICEF Slovenija opomi-
nja na odgovornost vseh nas, da s 
svojim ravnanjem, razmišljanjem 
in ustvarjanjem kreiramo svet po 
meri otrok. 

Monika Kubelj

Zgodovinarji si še danes niso 
enotni od kod prihaja Božiček, 
eden izmed decembrskih mož, 
ki obdarujejo otroke in odra-
sle.
Beseda preprostega človeka spo-
mni na več izpeljank, najlepša in 
dobrodošla pa je zagotovo bo-
žičnica..hm, razen, če bo v času 
recesije tudi ta ostala pozabljena. 
Božiček je nastal povsem slučaj-
no in čisto iz drugačnih namenov, 
kot je njegovo poslanstvo danes. 
V letu 1931 je risar Haddon Sun-
dblom v reklamni akciji podjetja 
Coca-Cola prvič narisal Božička v 
rdečih oblačilih z belo obrobo. Ta 
podoba je kmalu postala svetov-
ni standard za Božička in s tem 
neplačan reklamni agent za Co-
ca-Colo. Tako je postal novodob-
na mitološka osebnost. Božiček 
je dobri mož, ki obdaruje otroke 
na božično jutro, 25. decembra. V 
Ameriki, kjer je najbolj razširjen, je 
poznan pod imenom Santa ozi-
roma Santa Clause - kar pomeni 
sveti Nikolaj (Miklavž).

Doma je na severnem tečaja, 
oblečen pa je v rdeč plašč z be-
lim robom in pokrit z rdečo kapo. 
Naokrog se vozi v sankah, ki jih 
vlečejo jeleni. Glavni vozač sani 

Prosim za
BESEDO

Božiček živi na strašni gori…?

je jelenček Rudolf, ki ima simpa-
tično rdeč nosek. Darila prinese 
v hišo skozi dimnik in jih odloži v 
pripravljene nogavice. Otroci mu 
zvečer pripravijo toplo mleko in 
piškote, da se lahko okrepča.

Mi pa smo se o tem, kje živi Bo-
žiček, pozanimali kar pri najmlaj-
ših. V vrtcu Škratek Svit Vodice so 
otroci iz skupine Medvedi o tem, 
kje živi Božiček, razmišljali takole;

Luka: 
» Ne vem«

Stane:
«Božiček živi pa nabira darila, 
igrače pa kupi v trgovini, živi pa 
v hiši«.

Zoja: 
»Na taki strašni gori«!

Leon: 
»Tam, kjer ima jelene pa sanke, 
kjer skoz v zraku otrokom prinese 
darila«!

Urban: 
»Božiček živi v eni hiši k' ima gor 
narisane jelene«.

 Natalija Rus

Ob svetovnem
dnevu otroka
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(Poročilo za obdobje konec novembra, začetek decembra)

Obveščamo vas, da bomo policisti v času med 26. 11. do 31. 12. 2010 na območju izvajali poostren nadzor 
nad psihofizičnim stanjem voznikom. V tej zvezi bomo tudi poostrili nadzor nad prodajo alkoholnih pijač 
mladoletnim in vinjenim osebah ter izvajali vse ukrepe, za zmanjšanje morebitnih posledic prometnih 
nesreč, kjer je posreden vzrok vožnja pod vplivom alkohola. 
Prav tako vas seznanjamo, da se približujemo v čas prednovoletnih praznikov, zaradi česar vas opozarjamo 
na uporabi pirotehničnih izdelkov, povečanih prireditev, itd.

Lep pozdrav!
Policijska postaja Medvode

Policija
svetuje in opozarja

Prometne nesreče
Vodicah so obravnavali prometno nesrečo zaradi izsiljevanje prednosti, zoper povzro-
čitelja je sledil obdolžilni predlog na okrajno sodišče, še dve nesreči pa sta se pripetili 
zaradi neprilagojene hitrosti glede na stanje vozišča, pri čemer se je v enem primeru 
nesreča končala telesnimi poškodbami ene udeleženke. 

Kriminaliteta
Vlom v stanovanjsko hišo je bil razlog za obisk policistov v Repnjah in na Skaručni. Za-
klepajte in zapirajte vrata, pravijo policisti. Prav tako v Repnjah so obravnavali kaznivo 
dejanje povzročitev splošne nevarnosti, kjer je lastnik traktorja podkuril pod svojim 
vozilom, da bi stopil parafin, vendar se je ogenj razširil na vozilom in okolico. V Ska-
ručni so konec leta še enkrat hoteli vlomiti v hišo, v isti vasi pa so obravnavali tudi 
tatvino avtodelov iz parkiranega vozila. Na Skaručni je bilo konec leta pestro. Policisti 
so obravnavali še en vlom v osebni avto.

Javni red in mir
Najbolj pester dogodek, ki je združil tako občinsko upravo, policiste in reševalce kot 
vaščane Polja, se je pripetil med 7. In 8. decembrom. Ostareli gospe, ki že vrsto let 
sama živi v zelo stari hiši, se je del hiše oziroma strehe porušil in jo skoraj pokopal pod 
seboj. Ker gospa ni želela iz dotrajane hiše, so potrebovali veliko dobre volje in pomoči 
različnih služb. Za gospo je poskrbelo zdravniško osebje, gotovo pa bo njeno bivanje 
kmalu potrebno urediti, saj ni bližnih sorodnikov, ki bi lahko zanjo skrbeli.

ˇ



31Prazen dom je in dvorišče,
 zaman oko te če.

Med nami ni več tvojega smehljaja, 
le trud in delo tvojih rok obstaja.

ZAHVALA

Ob boleči izgubi našega dragega moža, očeta, starega očeta in brata Franca Pustovrh iz Skaručne se iskreno 
zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem in znancem, ki so sočustvovali z nami, nam izrekali sožalje za darovano 

cvetje, sveče ter svete maše, ter za spremljanje na zadnji poti.

Posebej hvala gospodu župniku za poslovilni obred, društvu upokojencev, pogrebnemu zavodu Navček, pevcem 
bratom Zupan, ter sestri Mariji za obiske na domu.

Vsi žalujoči

ZAHVALA

Ob boleči izgubi ljubežene,  
mame, babice in prababice

Ivane Globočnik, rojene Lončar
Se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, 

prijateljem, sosedom in znancem, vrtcu Škratek Svit, 
VIZ Frana Milčinskega Smlednik za izražena sožalja, 

tolažilne besede, darovano cvetje, sveče, svete maše. 

Najlepša hvala vsem, ki ste jo pospremili na naslednji 
poti.

Hvala tudi g. Župniku Francu Mervarju za pogrebni 
obred, pogrebni službi Navček, pevcem, g. Petru 

Nahtigal in g. Lamovšku.
Vsi njeni

Srce je omagalo,
 vaš dih je zastal,
a na Vas spomin,
 bo večno ostal.

ZAHVALA

21. septembra 2010 se je v 97. letu poslovila od nas draga mama, 
babica in prababica

Angela JERAJ iz Dobruše

Iskreno si zahvaljujemo vsem sosedom, sorodnikom in prijateljem za izrečeno sožalje, darovano cvetje, prispevke za 
maše, sveče ter spremljanje na zadnji poti. Hvala dr. Grujičiću in patronažni službi ZD Vodice, g. župniku Francu Mervarju 
za večletne obiske na domu in lepo opravljen pogrebni obred, Zapoškemu župniku g. Mrvarju pa za darovano pogrebni 
mašo. Hvala nosačem, društvu upokojencev Vodice, g. Janezu Podgoršku in g. Jožetu Stoparju za poslovilne besede ob 

grobu, pevcem, pogrebni službi Navček in g. Lamovšku ter g. Janezu Drešarju pa za vso oskrbo pogreba.

ZAHVALA

Ob boleči izgubi mame, stare mame 
CITE ZUPIN roj. BLAŽIČ 

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom 
in prijateljem za  izrečeno sožalje, darovano cvetje, 

sveče in svete maše.

Iskrena hvala g. župniku Francu Mervarju za lep obred, 
Društvu upokojencev Bukovica-Utik za poslovilni 
govor, pogrebni službi Navček ter g. Lamovšku, 

pevcem in nosačem. Posebna zahvala pa tudi podjetju 
Pomoč na domu, ga. Mojci Rahne za vsakodnevne 

obiske na domu.

Žalujoči vsi njeni
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ZAHVALA

 
Ob nenadni izgubi našega 

ljubljenega moža, očeta, dedka, 

brata in strica Viktorja Kerna, 

po domače Jarčevega Vikija, 

se iskreno zahvaljujemo vsem 

sorodnikom, sosedom, prijateljem, 

znancem in vsem, ki ste nam stali 

ob strani v najtežjih trenutkih. 

Hvala za tolažbo, pomoč in 

podporo, tople besede sožalja, 

cvetje in sveče.

Posebej se zahvaljujemo 

članicam in članom pohodniške 

in kolesarske sekcije društva 

upokojencev Vodice, da ste 

pokojnika tako spoštljivo 

pospremili na njegovi zadnji poti. 

Podpredsedniku društva Tonetu 

Logarju in vodji športne sekcije 

Jožeta Fülekiju, hvala za iskrene in 

ganljive besede on slovesu.

Hvala župniku Francu Mervarju, 

pevcem, pogrebni službi Navček in 

gospodu Lamovšku.

Iz srca hvala vsem, da ste se od 

našega Viktorja poslovili v tako 

velikem številu.

Žena Ana, hčerki Beti in Vanja ter sin 

Viki z družinami.

P.S.: V prejšnji številki so pomotoma 

pozabili objaviti zahvalo za Viktorja 

Kerna. Vsem prizadetim se iskreno 

opravičujem.

Alenka  Jereb

December zagotovo spada med mesece, ki prinesejo največ dobrih želja 
in prijaznih dejanj. Ker dejanja vsakega od nas štejejo in ker nas navade 
spremljajo iz dneva v dan, je še posebej pomembno, da smo pri teh ne-
koliko bolj okoljsko razgledani. V društvu Planet Zemlja smo po letih pri-
zadevanj po okoljskem ozaveščanju javnosti, končno prejeli nacionalno 
priznanje, saj nam je Ministrstvo za okolje dodelilo status nevladne orga-
nizacije na področju ohranjanja narave, ki deluje v javnem interesu. Če se 
boste torej letos odločali o dejanju dobrodelnosti, vam bomo hvaležni, 
če boste namenili 0,5% dohodnine za pomoč naši organizaciji, pri čemer 
to za vas ne pomeni nobene dodatne finančne ali davčne obremenitve.
Obrazec za vaš izraz podpore najdete na strani http://www.durs.gov.si/
fileadmin/durs.gov.si/pageuploads/Davki-predpisi_in_pojasnila/Doho-
dnina/Obrazci-FIZICNE_OSEBE/177.pdf, (ali na Davčnem uradu) kjer po-
leg svojih podatkov vpišete tudi ime društva Planet Zemlja in davčno 
številko: 21867704. Rok za oddajo je 31.12.2010. Z vašimi prispevki bomo 
še bolj aktivni pri osveščanju o pomenu ohranjanja narave, ki je bila do 
nas v občini Vodice, še posebej radodarna.
Obenem dovolite da se zahvalimo vsem, ki ste se nam pridružili v akciji 
Očistimo Slovenijo v enem dnevu. 

Pa srečno v letu 2011!
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Spoštovane občanke, spoštovani občani

V imenu liste NSi in kandidata za župana se vam iskreno zahvaljujemo za podporo na letošnjih občinskih 
volitvah.
Z vašo podporo smo kot lista dosegli najboljši rezultat. Pripadajo nam tri mesta v občinskem svetu. Lahko ste goto-
vi, da bomo besedo, ki smo jo pred volitvami dali, držali in bomo še naprej bdeli nad zakonitostjo, gospodarnostjo 
in pravičnim delom občine Vodice. 

Svetniki svetniške skupine NSi: 
Mojca Ločniškar, dr. Tomaž Gyrgjek in Anton Kokalj

Drage občanke in 
cenjeni občani

Dovolite nam, da se vam v imenu 
Slovenske demokratske stranke 
Vodice – SDS Vodice in v imenu 
vseh kandidatk in kandidatov, ki 
so kandidirali na listi za občinski 
svet, zahvalimo za vašo podporo 
in za vaš dan glas našim kandi-
datom in naši listi. Izvolili ste tri 
predstavnike za občinski svet. 

Zahvala gre tudi vsem kandidatkam 
in kandidatom naše liste SDS Vodice 

Spoštovane občanke in 
spoštovani občani, dragi 
prijatelji, sosedje, sokraja-
ni in znanci.

Volitve so zaključene in prav je, 
da se ob tej priložnosti zahvalim 
vsem, ki ste kakorkoli pripomogli 
k odličnemu vzdušju in rezultatu 
v letošnji volilni kampanji.

Vsem skupaj se zahvaljujem za ude-
ležbo in za Vašo podporo na letošnjih 
lokalnih volitvah. S svojim glasom ste 
izbrali novega župana. Vesel in poča-
ščen sem, da ste mi izkazali zaupanje 
in izbrali mene. S tem ste dali tako 
meni, kot vsem občanom občine Vo-
dice jasen signal, da so v naši občini 
potrebne spremembe.
 S spremembami bo občina pridobi-
la popolnoma novo vizijo, sveže ide-

je in popolnoma nov zagon za razvoj 
naših krajev ter osnovo za dobro so-
žitje vseh ljudi in vseh generacij. Zato 
predlagam, da stopimo skupaj in že-
lim, da se vsi zazremo v boljšo priho-
dnost. Čas je, da se osredotočimo le 
na projekte, ki nas povezujejo ter nas 
združujejo.
Za vso dano pomoč in za podporo 
se zahvaljujem tudi kandidatkam 
in kandidatom, ki ste kandidirali na 
obeh listah za Občinski svet Občine 
Vodice. Trideset nas je na obeh listah 
in vsak izmed vas je dodal košček 
mozaika, dodal svoje videnje potreb, 
dodal želje in nujne spremembe ter 
tako sooblikoval popolnoma novo 
zgodbo. Zgodbo, ki jo skupaj imenu-
jemo Razvojni načrt Občine Vodice. 
Storil bom vse, da bodo naši načrti 
zaživeli ter da jih bo nov Občinski 
svet podprl. 
Zahvaljujem se tudi vsem, ki ste mi v 
minulem tednu čestitali osebno, po 

e-pošti ali preko telefonskega spo-
ročila. Posebno vesel sem bil vašega 
obiska na zaključnem druženju ob 
pričakovanju volilnih rezultatov. Toli-
ko dobre volje in pozitivne energije 
že dolgo ni bilo skupaj. 
Nenazadnje naj se iz srca zahvalim 
moji družini, vsem mojim prijatelji-
cam in prijateljem, kateri ste mi na 
obeh nedeljskih zaključnih pogosti-
tvah nesebično podarili svoj čas, svo-
jo dobro voljo in svoje dobrote. Vse 
skupaj ste pripravili tako zelo odlič-
no, da mi enostavno zmanjka besed. 
Iskrena hvala.

Spoštovani,
v nedeljo 24. oktobra, ste sledili svo-
jemu srcu in ste se odločili. Vaš glas je 
bil dragoceni prispevek za boljši jutri 
in Vaš glas je glas, ki ljudi združuje. 
Vsi za občino, občina za vse. 

Vaš župan Aco Šuštar

za občinski svet in našemu kandida-
tu za župana, kateri so skupaj uspeli 
ustvariti dober Razvojni načrt občine 
Vodice in so tokom cele volilne kam-
panje delovali v duhu povezovanja 
ter spoštovanja do vseh ostalih list in 
njihovih kandidatov.

Posebna zahvala gre vsem našim do-
natorjem in sponzorjem, podjetjem, 
obrtnikom in občanom, ki ste nas fi-
nančno podprli, ter nam s tem omo-
gočili kvalitetno volilno kampanjo.

Zagotavljamo vam, da bomo naredili 

vse da izpolnimo vaša pričakovanja, 
zato vam sporočamo, da smo vam 
na razpolago za vse predloge, ki lah-
ko koristijo naši skupnosti. Na nas se 
lahko obrnete preko pošte, e-pošte 
ali preko naših treh izvoljenih svetni-
kov. 

Vsem skupaj se še enkrat lepo za-
hvaljujemo in Vam želimo vse do-
bro.

Izvršilni odbor 
SDS Vodice

Podpredsednik Anton Aljaž 



svetnik Anton Kosecsvetnik Jože Rozman

Vaša predstavnika v občinskem 
svetu za naslednja 4 leta sva Jože 
Rozman iz Vodic in Anton Kosec 
iz Šinkovega Turna. Novoizvolje-
na svetnika in nekateri drugi naši 
letošnji kandidati imamo že dol-
goletne izkušnje pri delu v občin-
skem svetu in v njegovih delov-
nih telesih – tako v opoziciji kot 
v koaliciji, Anton Kosec pa sem 
bil zadnja dva mandata vodiški 
podžupan. S temi izkušnjami in 
strokovnim znanjem smo se člani 
Liste neodvisnih krajanov (LNK) 
pripravljeni maksimalno angaži-
rati pri odločanju o prihodnjem 
razvoju in življenju v občini. Za-
vzemali se bomo za realizacijo 
programa naše liste, ki smo vam 
ga predstavili pred volitvami, de-
lati pa nameravamo za interese 
vseh ljudi v občini.

Seveda pa obenem pričakujemo 
možnost enakopravnega in aktiv-
nega sodelovanja vseh 15 svetni-
kov v občinskem svetu in pri vo-
denju občinskih odborov, kar bo 
preprečevalo preživeto delitev na 
»naše in vaše« ter omogočalo op-
timalni angažma vseh izvoljenih 
predstavnikov vodiških občanov. 
Trenutna oz. sedanja odločitev 
LNK je neodvisna in samostojna 
drža pri odločanju v občinskem 
svetu, pa vendarle kar se da kon-
struktivno sodelovanje z novim 
županom. To zadnje omogoča 
tudi precejšnja kompatibilnost 

Spoštovani volivci, na lokalnih volitvah 2010 ste nam zaupali dva svetniška mandata, za kar se 
vam iskreno zahvaljujemo. Še posebej se zahvaljujemo občanom, ki ste s svojim podpisom pred 
državnim organom omogočili našo neodvisno kandidaturo, in seveda vsem 15 prijateljem, ki ste 
se odločili kandidirati na naši listi.

Lista 
neodvisnih krajanov
v novem mandat z informacijsko pisarno

naših in njegovih razvojnih pro-
gramov.

Zato, da boste lahko iz prve roke 
izvedeli za najnovejše občinske 
odločitve, nam posredovali vaše 
predloge in morda dobili tudi ka-
kšen nasvet oz. odgovor z naše 
strani, bova imela novoizvoljena 
svetnika enkrat mesečno odprto 
INFORMACIJSKO PISARNO. Delo-
vala bo vsak prvi torek v mesecu 
ob 19. uri. V tem času se bodo se-
stajali tudi drugi predstavniki liste 
– letošnji kandidati in predvsem 
tisti, ki bodo kot predstavniki civil-
ne družbe delovali v novih občin-
skih odborih in komisijah. V infor-
macijski pisarni se vidimo prvič v 
torek, 11. 1. 2011, potem pa vsak 
naslednji prvi torek v mesecu. Pr-
vič bo pisarna izvedena v domu 

Smučarskega društva Strahovica 
na Selu, kasneje pa v prostorih 
enega od občinskih objektov, o 
čemer boste pravočasno obve-
ščeni.

Ker sta pred durmi Božič in Novo 
leto, vam v prihajajočem obdobju 
želimo obilo uspehov, sreče in 
zdravja. Že sedaj pa izkoriščamo 
priložnost in vse naše volivce in 
simpatizerje LNK vabimo na po-
hod po Rašici 1. maja 2011. Tisti, 
ki ste bili na tem prvomajskem 
pohodu pred dvema letoma, se 
verjetno spomnite enkratnega 
vzdušja, čez dobre štiri mesece bo 
še bolj zanimivo…! Nasvidenje!
     

vodja svetniške
skupine LNK:

Anton Kosec
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Na roko napisano pismo je pravzaprav zbirka predlogov in pobud sta-
rejšega občana, ki v občini Vodice živi že zelo dolgo časa in na svoj 
način spremlja dogajanje v svoji okolici. Ker ob tem očitno budno 
spremlja tudi težave, na katere ljudje naletijo, se je odločil in jih predlo-
žil občinski upravi v razmislek. Pričakuje nadaljevanje širitve ceste na 
Selu in popravitev ograje na mostu. Zaradi zastojev se mu zdi pametna 
postavitev semaforja v Vodicah pri zadrugi in priključitev na avtoce-
sto s Povodja kar preko počivališča. Pravi tudi, da je več občin uvedlo 
plačevanje položnic na občini brez poštine. Zadnji predlog se nanaša 
tudi na režim okoli ločevalnih zabojnikov; v smislu, da ukolikor redno 
ločuješ, bi se to lahko poznalo tudi pri nižjih položnicah za smeti. 

Monika Kubelj

STARO LETO JE MINILO,
NE OZIRAJ SE NAZAJ,

NOVEGA PA NE PRIGANJAJ,
PRESENETITI SE DAJ!

(SVETLANA MAKAROVIČ)

Vsem občankam in občanom, 
bralcem Kopitarjevega glasa, 
želimo lepe Božične praznike in 
veliko sreče, predvsem pa zdrav-
ja v letu 2011.

Naše posebne misli pa so name-
njene vsem voznikom, posebno 
motoristom.

Varno in prijetno vožnjo vsem, z 
željo, da se tudi v letu, ki prihaja, 
čim večkrat srečamo na cestah 
in na vseh prireditvah, ki jih or-
ganiziramo!

Članice in člani 
MOTO CLUBA MAK O
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Dodajamo rokopis g. Gosarja, saj je dandanes pisava na roko skorajda že redka.

Sredi oktobra je še na prejšnje uredništvo Kopitarjevega glasa 
prišlo pismo s strani  občana Toneta Gosarja.

Pobude s strani občana

Naslov sem povzela po Naši 
Ženi, ki zelo lepo predstavlja 
projekt Starejši za starejše za 
večjo kakovost življenja doma. 
Projekt poteka pod okriljem 
Zveze društev upokojencev 
Slovenije. V letošnjem letu pa 
smo se projektu pridružili tudi 
v Društvu upokojencev Vodice.

Vsi si želimo starost preživeti doma 
med lastnimi stenami.  Pomagaj-
mo drug drugemu, da bomo lah-
ko ostali doma, ko ne bomo več 

Starejši 
potrebujejo 
uho, ki jih sliši

mogli v celoti poskrbeti zase. Da-
nes bom jaz pomagal tebi, da bo 
nekoč nekdo pomagal meni. 
S to predstavitvijo tako kot druga 
društva upokojencev po Sloveniji 
tudi Društvo upokojencev Vodice 
vabi medse prostovoljce za delo 
v projektu Starejši za starejše. Če 
ste pripravljeni del svojega časa 
nameniti starejšim, če menite, da 
jih razumete in se znate z njimi 
pogovoriti, potem vas vabimo, da 
se kot prostovoljec/prostovoljka 
pridružite skupini pri DU Vodice. 
Več informacij lahko dobite pri 
koordinatorki projekta Mihaeli Lo-
gar na tel. št. 040 579 722 ali pri 
predsedniku DU Janezu Podgor-
šku na tel.št. 031 373 538.

Mihaela Logar

Zahvala

Zahvaljujemo se vsem ob-

čanom in občankom, ki ste 

nam naklonili svoj glas ob 

zadnjih lokalnih volitvah. 

Lista SRCE bo po volitvah 

še naprej aktivna s svojim 

občinskim svetnikom.

 

Za vse pripombe, želje, 

predloge smo dosegljivi na 

Facebooku SRCE Vodice.
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KažiPOT

Sneg nas je že presenetil. Upajmo, da ga bo 

dovolj tudi konec decembra, ko bo SD Stra-

hovica organiziral smučarske tečaje. Vodja te-

čajev je Jure Marenče, vse informacije v zvezi 

s tečaji pa dobite na 041 222 148. Organizirali 

bodo tudi tečaj teka na smučeh.

V občini Vodice bo 21. decembra Božično-

novoletni koncert.

V Kulturnem domu Mengeš si lahko 29. de-

cembra ogledate predstavo (monokomedijo) 

Čefurji raus, narejeno po romanu Gorana Voj-

novića.

Tudi trezen se lahko zabavam

Bliža se veseli december, čas kuhanega vina in 

zabav. Temu pa prevečkrat sledi vožnja domov 

pod vplivom alkohola. Zato bodo v mesecu 

decembru na vseh Četrtkanjih preverjali sto-

pnjo alkoholiziranosti udeležencev.

Klub študentov Kranj vabi 23. decembra v Klu-

bar: »Alkohol je v Sloveniji ena izmed najbolj 

razširjenih drog, ki v preveliki količini na člo-

veku lahko povzroči trajne posledice, še večji 

problem pa predstavlja vožnja pod vplivom 

alkohola. Preventivno opozarjanje na ta pro-

blem je zato povsem na mestu. Pridi in dokaži, 

da zate alkohol ni pogoj za zabavo!« 

Na dan 26. december letos bo na Štefanji gori 

ob 11. uri tradicionalni blagoslov konjev. 

Glavnik
»Uf, kako sem besen!« potoži Go-
renjec svojemu sosedu. »Ja kuga 
pa je blo?« ga začuden vpra-
ša sosed. »Na glavniku se mi je 
odlomil en zob,« mu odgovori. 
»Zaradi enega zoba boš kupoval 
nov glavnik?« se mu smeji sosed. 
»Moram, bil je zadnji!«

Tekoče
Zakaj Slovenci toliko pijejo? Radi 
so na tekočem.

Martinček
Kako je nastal martinček? Gore-
njec je dobil krokodila v rejo.

Cankar
V: Kaj je predrznost? O: Če greš v 
Cankarjev dom in vprašaš, če je 
Ivan doma...

Meja
»Kje je meja med genijem in nor-
cem?« »Tam nekje na Trojanah!«

Prijaznost
»Kje so v Ljubljani najbolj prijazni 
Ljubljančani?« »Na Žalah!«

Ljubljančani
»Koliko čistokrvnih Ljubljančanov 
potrebuješ, da zamenjajo žarni-
co?« »Vse tri.«

Bazeni
Zakaj je v Sloveniji prepovedano-
skakanje u bazene? Zato, ker se 
Italijani pritožujejo zaradi šprica-
nja.

Uvoz
Zakaj ima Slovenija tak mali uvoz? 
Zato, ker je nihče ne more najti!

Malo za
SMEH

Podjetniško združenje Mengeš tudi letos v po-

častitev Dneva samostojnosti organizira sveča-

ni Božično Novoletni koncert Simfoničnega or-

kestra Domžale Kamnik s solisti pod vodstvom 

dirigenta Simona KREČIČA. Koncert bo v torek, 

dne 21. decembra 2010 ob 20. uri v Kulturnem 

domu Mengeš.


